
İZMİR’İN Bornova ilçesinde 3 ay önce eşi
Naciye Akkaplan ile boşanma kararı alarak

ayrı yaşamaya başladıkları ve bunalıma girdiği
öğrenilen Vesim Şimşek (45), beraber yaşadığı 4
çocuğunu dağlık alana götürüp tabancayla her
birine ateş etti. Meydana gelen acı olayda 2
yaşındaki Ceylin, 4 yaşındaki Cemre ve 14
yaşındaki Nira olay yerinde hayatını kaybed-
erken 11 yaşındaki Hira Nur isimli çocuk ise
olaydan ağır yaralı olarak kurtuldu. Çocuklarını
vurduktan sonra kendisine de ateş eden Vesim
Şimşek de ağır yaralı olarak hastaneye kaldırıldı. 

4 ÇOCUĞUNU TABANCAYLA VURDU... 3’Ü YAŞAMINI YİTİRDİ

YAŞANAN vahim olay sonrası hayatını
kaybeden 3 kız kardeş annelerinin yaşadığı

Manisa'nın Salihli ilçesinde dualarla son yolcu-
luklarına uğurlandı. Hz. Ömer Camisinde öğle
namazını müteakip kılınan cenaze namazı önce-
si anne Naciye Akkaplan, çocuklarının tabutuna
sarılarak her biriyle ayrı ayrı helalleşirken "Han-
ginize yanayım" şeklindeki feryat ederek, cami
bahçesinde herkesin yüreklerini dağladı.

ACILI ANNE, ÇOCUKLARININ TABUTUNA SARILIP AĞLADI

PROJE kapsamında Tabane
olarak bilinen bölgede çalış-

malar durdu ve inşaat
malzemelerinin araçlara yüklendiği
görüldü. Bu durumu fark eden
vatandaşlar, hemen polisi arayarak
endişelerini dile getirdi. Bölgede
yüzlerce evin yıkımı ve yeni inşaat
çalışmalarının başlatılmasının
ardından kentsel dönüşüm pro-
jesinin duraklaması, mahalle sakin-
lerini tedirgin etti. Ortaya atılan
bilgilere göre, yüklenici firmanın
değiştiği öğrenildi. 

PROJEDE YÜKLENİCİ FİRMA DEĞİŞTİ

ŞEHZADELER Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, geçmiş

dönemde kentsel dönüşüm mağ-
duru vatandaşlarla bir araya gelmiş
ve belediyenin proje ortağı ol-
madığını açıklamıştı. Başkan Dur-
bay, İshak Çelebi ve Kocatepe
Mahallesi’nde mağdur olan ve
belediye önünde toplanan vatan-
daşlara hitaben yaptığı konuş-
mada, belediyenin bu projenin bir
paydaşı olmadığını ancak vatan-
daşların mağduriyetine duyarsız
kalamayacağını belirtmişti. “Vatan-
daşım mağdursa ben de mağdu-
rum” diyen Durbay, belediye olarak
ellerinden gelen desteği sağlaya-
caklarını ifade etmişti.

BAŞKAN DURBAY: BELEDİYE PAYDAŞ DEĞİL
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Şehzadeler ilçesindeki kentsel dönüşüm projesinde çalışmaların durduğu iddia edildi
Vatandaşlar, inşaatlardan malzemelerin taşındığını fark edince polisi aradı

KENTSEL DONUŞUM 
Manisa'nın Şehzadeler
ilçesindeki Kocatepe,
Gediz, Bayındırlık, İshak
Çelebi ve Dilşikar Mahal-
lelerini kapsayan kentsel
dönüşüm projesinin Tabane
ayağı, iddialara göre 
beklenmedik bir durak-
samayla karşı karşıya kaldı. 

İNŞAAT ÇALIŞMALARI DURDU...
İNŞAAT MALZEMELERİ 
TOPLANIP BÖLGE BOŞALTILDI

doğal gaz borusunu patlattı
MANİSA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) ekipleri, Man-

isa Futbol Kulübü’nün kaldığı
Fikri Bayrıl Spor Tesisleri’nin bu-
lunduğu yolda sebepsiz yere kazı
çalışması başlatmıştı. ‘Arıza’ var
bahanesiyle yapılan çalışmalar
esnasında doğal gaz borusuna
zarar veren MASKİ ekipleri, boru-
nun patlamasına neden oldu.
Patlama, tesis çevresinde büyük
bir paniğe neden oldu.

MASKi bu kez Manisa FK’nın 

Babası tarafından öldürülen 3 kız kardeş Salihli’de dualarla son yolculuklarına uğurlandı

Acılı anne: "Hanginize yanayım!" 

kahverengiye döndü
TÜRKİYE'NİN önemli tarım
merkezlerinden Gediz Nehri

Havzası'ndaki yaklaşık 1 milyon
dekar bağdan toplanan Sultani
çekirdeksiz üzümün, kendine özgü
yeşilden kahverengiye dönüştüğü
kurutma mesaisi bu yıl erken
başladı. Gediz Nehri Havzası'n-
daki yaklaşık 1 milyon dekar
bağda yetiştirilen Sultani çekirdek-
siz üzümün büyük bölümü kurutul-
duktan sonra dış pazarda satışa
sunuluyor.

Kuaförler hakkında yeni karar çıktı
TİCARET Bakanlığı, berber, kua-
för ve güzellik salonlarının ülke

genelinde 1 Temmuz 2024 tarihin-
den itibaren haftada bir gün kapan-
masına ilişkin uygulamadan kadın
kuaförleri ile güzellik salonlarının
muaf tutulmasına karar verdi. 

HAVADA KALDI!

30 Ağustos Zafer Bayramı
kutlama programı belli oldu

30 AĞUSTOS Zafer Bayramı’nın
102. yıldönümü, Manisa’da heye-

can ve coşku içinde kutlanacak.
Kutlamalara kısa bir süre kala Man-
isa Valiliği kutlama programını ka-
muoyu ile paylaştı. İlk olarak saat
09:00’da Cumhuriyet Meydanı Ege-
menlik Anıtı’nın önünde Çelenk
Sunma Töreni ile başlayacak.
Ardından 09.15’de Fatih Sergi Salo-
nunda Silah Sergisi gezilecek. 2’de

7’de

7’de6’da3’te5’te

Uzüm sergileri 
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Manİsa Valiliği tarafından
düzenlenen etkinlikler ile 30
Ağustos Zafer Bayramı’nın
102. yıldönümü Manisa’da bir-
çok etkinlik ile kutlanacak 

30 Ağustos Zafer Bayra-
mı’nın 102. yıldönümü, Ma-
nisa’da heyecan ve coşku
içinde kutlanacak. Kutlamalara
kısa bir süre kala Manisa Valiliği
kutlama programını kamuoyu
ile paylaştı. 

İlk olarak saat 09:00’da
Cumhuriyet Meydanı Egemen-
lik Anıtı’nın önünde Çelenk
Sunma Töreni ile başlayacak.
Ardından 09.15’de Fatih Sergi
Salonunda Silah Sergisi gezile-
cek. 09:45’de Manisa Valisi

Enver Ünlü Manisa Valiliği’nde
tebrikleri kabul edecek.
10:15’de Cumhuriyet Mey-
danı’nda kutlama programı et-
kinlikleriyle programa devam
edilecek. Son olarak 12:00’de
Garnizon Şehitliği ve İl Emniyet
Müdürlüğü şehitlikleri ziyaret
edilecek. 

Şehzadeler Sancaklıiğ-
decik Mahallesi Muhtarı ve
Manisa Yörük Türkmen Der-
neği Başkanı Arif Kurtoğlu ile
Dernek Yörük Beyi Özcan
Arslan, Vali Enver Ünlü’ye zi-
yaret ederek 1 Eylül 2024
Pazar günü gerçekleştirecek-
leri “6. Geleneksel Bağ Bo-
zumu ve Yörük Kültür Şöleni”
etkinliğine davet etti.   

Dernek Başkanı Kurtoğlu,
derneğin çalışmaları, projeleri
ve etkinlik hakkında Vali

Ünlü’ye bilgi vererek, Yörük
kültürünü yaşatmayı ve geniş
kitlelere tanıtmayı amaçladık-
larını, her yıl geleneksel olarak
düzenlenen Bağ Bozumu ve
Yörük Kültür Şöleni'nin bu yıl
da büyük bir coşkuyla kutla-
nacağını ifade etti. 

Vali Enver Ünlü, ziyareti
sebebiyle Manisa Yörük Türk-
men Derneği Başkanı Kurtoğ-
lu’na teşekkür ederek
davetlerinden duyduğu mem-
nuniyeti ifade etti.  İha

Manisa Yörük Türkmenlerinden Vali Ünlü’ye davet   

Manisa’da 30 Ağustos Zafer Bayramı
kutlama programı belli oldu
Manisa’da 30 Ağustos Zafer Bayramı
kutlama programı belli oldu
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 70 68

UĞUR ECZANESİ
0236 238 28 62

DURU ECZANESİ

ÇETİN ECZANESİ

0236 232 32 60

0236 231 05 51

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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KALFAOĞLU ECZANESİ
1885 - Gottlieb Daimler, ilk motosiklet patentini aldı.
1898 - Goodyear şirketinin kuruluşu.
1907 - Québec köprüsü, inşası sırasında çöktü: 75 işçi öldü.
1915 - İkinci Anafartalar Muharebesi'ni Osmanlı tarafı kazandı.
1918 - Polonya bağımsızlığını ilan etti.
1924 - Almanya, müttefiklerce hazırlanan Dawes Planı'nı onayladı. Bu plana göre Almanya
savaş tazminatı ödeyecek.
1933 - Almanya'da Yahudiler, toplama kamplarına gönderilmeye başlandı.
1938 - Askeri Mahkeme, Nâzım Hikmet'i orduyu kışkırttığı gerekçesiyle 28 yıl 4 ay hapis
cezasına mahkûm etti.
1947 - Amerikalı bilim insanları, nükleer güç için plütonyumu parçalamayı başardılar.
1949 - SSCB, ilk atom bombasını Kazakistan'da test etti.

GÜNÜN OLAYI

Babası tarafından öldürülen 3 kız kardeş Manisa'nın Salihli ilçesinde dualarla son yolculuklarına uğurlandı

Acılı anne: "Hanginize yanayım!" 
Çocukların cenaze namazını kıldıran imam; 'Çocuklar zaten cennetlik, helallik almaya gerek yok, cennete gideceklerdir" diyerek helallik almadı 

İZMİR'İN Bornova ilçesinde
3 ay önce eşi Naciye Akkaplan
ile boşanma kararı alarak ayrı
yaşamaya başladıkları ve buna-
lıma girdiği öğrenilen Vesim
Şimşek (45), beraber yaşadığı 4
çocuğunu dağlık alana götürüp

tabancayla her bi-
rine ateş etti. Mey-
dana gelen acı olayda
2 yaşındaki Ceylin, 4 ya-
şındaki Cemre ve 14 yaşındaki
Nira olay yerinde hayatını kay-
bederken 11 yaşındaki Hira Nur

isimli çocuk ise olaydan ağır
yaralı olarak kurtuldu. Çocukla-
rını vurduktan sonra kendisine
de ateş eden Vesim Şimşek de
ağır yaralı olarak hastaneye kal-
dırıldı. 

Yaşanan vahim olay
sonrası hayatını kay-

beden 3 kız kar-
deş annelerinin
yaşadığı Mani-
sa'nın Salihli
ilçesinde
dualarla son
yolculuklarına
uğurlandı. Hz.

Ömer Cami-
sinde öğle na-

mazını müteakip
kılınan cenaze na-

mazı öncesi anne Naciye
Akkaplan, çocuklarının tabu-
tuna sarılarak her biriyle ayrı

ayrı helalleşirken "Hanginize
yanayım" şeklindeki feryatları
yürekleri dağladı. Cenaze na-
mazını kıldıran Salihli Müftüsü
Ali Çebi ise 3 kız kardeş için
"Çocuklar zaten cennetlik, he-
lallik almaya gerek yok. Onlar
çocuktur cennete gidecekler-
dir" diyerek helallik almadı. 

Öte yandan baba Vesim
Şimşek ve kızı Hira Nur'un İz-
mir'de yoğun bakımda tedavi-
lerinin devam ettiği öğrenildi.
İHA

İzmir'in Bornova ilçesinde ayrılmak üzere olduğu eşi tarafından 4 çocuğundan 3'ü
öldürülen ve 11 yaşındaki kızı ağır yaralanan anne Naciye Akkaplan, evlatlarının
cenazesinde 'Hanginize yanayım' şeklindeki  feryatları yürekleri dağladı.   

Rahat tavırlarla
kahvehaneye
gelen şahıs 

işletmeciyi işte
böyle bıçakladı!  

MANİSA'DA rahat ta-
vırlarıyla kahvehaneye
giren şahıs, husumetlisi
olan iş yeri işletmecisini
göğsünden bıçakladı. Ya-
şanan o anlar saniye sa-
niye kameraya yansıdı.
Olay, önceki gün saat
23.25 sıralarında Mani-
sa'nın Yunusemre ilçesi
Topçuasım Mahallesi'nde
yaşandı. Kameraya yansı-
yan görüntülerde kahveha-
neye giren Mehmet Y.
isimli şahıs, husumetlisi ol-
duğu işletmeci Eyüp De-
niz'in masasına gelerek
belinden çıkardığı bıçağı
Deniz'in sağ göğsüne sap-

ladı. Bıçaklanan Deniz
ayağa kalkarak Mehmet
Y.'yi kendinden uzaklaştırıp
kahvehanenin dışına çıktı.
Yaşanan onay ve panik an-
ları iş yerinin güvenlik ka-
merasına yansırken, Eyüp
Deniz, ağır yaralı olarak
Manisa CBÜ Hafsa Sultan
Hastanesi'ne kaldırıldı.
Yoğun bakımda tedavisi
süren Deniz'in hayati tehli-
kesinin sürdüğü öğrenildi. 

Olay sonrası kaçan
Mehmet Y. ise polis tara-
fından yakalanarak, gözal-
tına alındı. Mehmet Y.
bugün çıkarıldığı adliyede
tutuklandı. İHA

Kaldırım işgallerine ceza geliyor   
Manisa’nın Kula ilçesinde, yayaların güvenliğini sağla-

mak amacıyla önemli bir adım atıldı. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Trafik Zabıta ekipleri ve Kula İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü Trafik Büro Amirliği'ne bağlı ekipler, kaldırım üze-
rindeki motosiklet ve elektrikli bisikletlerin park
edilmesine yönelik yeni bir denetim uygulaması başlattı.
Bu çalışma, yayaların rahat ve güvenli bir şekilde kaldı-
rımda yürümesini sağlamak amacıyla hayata geçirildi.   

Kaldırımların yalnızca yayalara ayrılmış alanlar oldu-
ğunu vurgulayan yetkililer, motorlu araçların kaldırımlarda
park edilmesinin yayalar için büyük bir tehlike oluşturdu-
ğuna dikkat çekti. “Özellikle engelli bireyler, yaşlılar ve
bebek arabasıyla dolaşan aileler için kaldırımların kapan-
ması, günlük hayatı zorlaştırmakta ve güvenlik risklerini
artırmaktadır” denildi.
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ŞEhZaDElEr Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, birlikte
yaşadığı adamdan sokak orta-
sında şiddet gören Sude Naz
A.’yı Akhisar'daki evinde ziya-
ret ederek destek oldu. Başkan
Durbay, şiddet mağduru kadın-
ların yanında olmaya devam
edeceklerini vurgulayarak, “Ka-
dına yönelik şiddet asla kabul
edilemez.” dedi.   

Geçtiğimiz hafta birlikte
yaşadığı çocuğunun babası
adam tarafından çocuğunun
yanında sokak ortasında şid-
dete maruz kalan Sude Naz
A.’ya destek büyüyor. Ülke
gündemini sarsan olay sonrası
Şehzadeler Belediye Başkanı

Gülşah Durbay, ve CHP Akhi-
sar İlçe Başkanı Hayriye Hacet
ile birlikte Sude Naz A. ve ço-
cuğunu ziyaret etti. Ziyaretin ar-
dından CHP Akhisar İlçe
Başkanlığında partililer ve
basın mensuplarıyla bir araya
gelen Başkan Durbay, kadına
yönelik şiddeti sert bir dille kı-
nadı. Başkan Durbay yaptığı
açıklamada, “Manisa’da hiçbir
kadın kendini yalnız ve çaresiz
hissetmesin. Elimden geldi-
ğince, gücüm yettiğince tüm
kadınlarımız için elimden gelen
her şeyi yapacağımı herkesin
bilmesini isterim. Sude Naz’ın
can güvenliğini sağlamaya ve
hayata tutunacağı her türlü im-

kanı sunma noktasında elimiz-
den gelen desteği sağlayaca-
ğız. Bir kez daha kadına şiddeti
kınıyor, sevgili Sude Naz’a geç-
miş olsun dileklerimi iletiyo-
rum.” dedi. 

Başkan Durbay’ın bu açık-
lamaları, toplumda kadınların
maruz kaldığı şiddete karşı
gösterilen duyarlılığın önemini
bir kez daha gözler önüne
serdi. Ziyaret sırasında Sude
Naz A. ve çocuğunun moralinin
yerinde olduğu ve Başkan Dur-
bay’ın desteğinden memnuni-
yet duydukları belirtildi. 

Başkan Durbay, şiddet
mağduru kadınların yanında ol-
maya devam edeceklerini vur-

gulayarak, “Kadına yönelik şid-
det asla kabul edilemez. Bu tür

olayların bir daha yaşanma-
ması için tüm yetkilerimizi so-

nuna kadar kullanacağız.” diye
konuştu.  İha

Başkan Durbay’dan şiddet gören
Sude Naz'a destek ziyareti   
Başkan Durbay’dan şiddet gören
Sude Naz'a destek ziyareti   

YunuSEMrE Belediyesi
Temizlik İşleri Müdürlüğü Ekip-
leri ilçe genelindeki çöp kon-
teynerlerinde temizlik
çalışmalarını yoğun bir şekilde
sürdürüyor. Ekipler, rutin çöp
toplama hizmetinin yanı sıra
vatandaşların taleplerini de çö-
züme kavuşturuyor. 

‘Temiz Çevre Temiz Yunu-
semre’ sloganı ile ilçe gene-
linde hummalı bir temizlik
kampanyası başlatan Yunu-
semre Belediyesi, Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri aracılığı ile

87 mahallede bulunan yaklaşık
6 bin çöp konteynerinde dü-
zenli olarak çöp toplama hiz-
meti gerçekleştiriyor. Ekipler
ayrıca vatandaşların talep ettiği
çöp konteynerlerinin temizlen-
mesi ve çöplerin alınması istek-
lerini de hızlı bir şekilde yerine
getiriyor. 

“TEMİZlİK 
SEFErBErlİĞİ 

DEVaM EDİYOr”
Amaçlarının temiz bir çevre

bilinci oluşturmak olduğunu
belirten Yunusemre Belediye

Başkanı Semih Balaban, Te-
mizlik İşleri Müdürlüğü aracılığı
ile yoğun bir temizlik kampan-
yası sürdürdüklerini belirtti.
Başkan Balaban konu ile ilgili
olarak yaptığı açıklamada şu
ifadelere yer verdi; “Göreve
geldiğimiz günden bu yana
başlattığımız temizlik kampan-
yası ile bu güne kadar pek çok
mahallede tonlarca çöp topla-
dık. Bu süreçte pek çok sivil
toplum kuruluşu ve vatandaş-
larımız bize destek oldu. İlçe-
mizde bulunan 87 mahallede

bulunan yaklaşık 6 bin çöp
konteynerlerinde de düzenli
olarak çöp alma ve konteyner
temizlik hizmeti veriyoruz. Ay-
rıca vatandaşlarımızın bizden
talebi olan çöp alma ve kon-
teyner temizliklerini de hızlı bir
şekilde gerçekleştiriyoruz.
Sağlıklı ve temiz bir Yunu-
semre için var güçleri ile çalı-
şan mesai arkadaşlarıma
teşekkür ediyorum. Yunusem-
re’de başlattığımız temizlik se-
ferberliği devam edecek.”
haber merkezi

Yunusemre’nin temizlik seferberliği sürüyor

EgE Belediyeler Birliği
Başkanı Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek
birlik olarak yeni çıkan '5199
sayılı Hayvanları Koruma Ka-
nunu' hakkında birliğin temenni
kararlarını açıkladı: "Ötenaziye
gerek kalmadan hayvanlarımıza
sahip çıkacağız ve onları sahip-
lendireceğiz. Hayvanların bi-
zimle birlikte bir yaşam
sürmeleri için gerekli ortamı
sağlayacağız"

Ege Belediyeler Birliği Baş-
kanı Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek birlik
olarak yeni çıkan '5199 sayılı
Hayvanları Koruma Kanunu'
hakkında birliğin temenni karar-
larını açıkladı. Başkan Zeyrek
ötenaziye tamamen karşı ol-
duklarını ve hayvanları kısırlaş-
tırma ve sahiplendirme yoluyla
koruma altına almak istedikle-
rini söyledi. 

Ege Belediyeler Birliği
Ağustos Ayı Toplantısı Mani-
sa'da gerçekleştirildi. Ege Be-
lediyeler Birliği Başkanı ve
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek toplantı
sonrası birlik olarak paydaş ku-
rumlarla birlikte '5199 sayılı
Hayvanları Koruma Kanunu'
hakkında aldıkları temenni ka-

rarlarını açıkladı. 
"SOKaK 

haYVanlarına 
SahİP ÇıKaCaĞıZ" 

Ege Belediyeler Birliği ola-
rak '5199 sayılı Hayvanları Ko-
ruma Kanunu' hakkında ortak
bir çalışma yaptıklarını belirten
Ferdi Zeyrek, "Kanunun bize
emrettiği şekilde sokak hay-
vanlarımızı yerinde toplayarak
daha sonra kısırlaştırma ve ba-
rınma imkanı sağlayacak bütün
teknik altyapıları belediyeler
olarak sağlamaya çalışıyoruz.
Biz bunu yaparken veteriner
hekimler odalarını ve hayvan-
sever derneklerini de yanı-
mızda görmek istiyoruz. BU
mücadeleyi biz tek başımıza
yürüttüğümüzde bazı olumsuz
tepkilerle de karşılaşabiliyoruz.
Ben nasıl bir vatandaşımızın
saçının teline zarar gelmesini
istemiyorsam bir tek hayvanın
da tüyüne zarar gelsin istemi-
yorum. Onların bize emanet
edildiğini ve bu emanete de
tıpkı insanlarımız gibi sokak
hayvanlarına da sahip çıkmanın
bir görev olduğunun bilincinde-
yiz. 10 maddelik bir çalışma
programı hazırladık. Özellikle
sokak canlılarımızı sahiplenen
vatandaşlarımıza bir başlangıç

kiti vereceğiz. Bu kitin içeri-
sinde mama, tasma, yatak ve
oyuncaklar gibi temel eşyalar
olacak. Daha sonra veterinerler
odamızla birlikte ücretsiz veya
çok cüzi bir ücret alınan veteri-
nerlik hizmeti sağlayacağız.
Belirli sayıda ücretsiz ve indi-
rimli veteriner muayeneleri, aşı-
lama, kısırlaştırma ve mikroçip
hizmeti sunacağız. Evcil hay-
vanları eğitim kursları açacağız.
Yeni evcil hayvan sahiplerine
temel itaat, sosyalleşme ve
davranış sorunlarıyla başa çı-
kabilme konusunda yardımcı
olabilecek ücretsiz eğitim kurs-
ları sağlayacağız. Bilgi ve kay-
naklarla ilgili yeni sahiplenen
kişilere evcil hayvanların ba-
kımı, beslenme programları,
egzersiz ihtiyaçları ve hastalık
belirtilerini nasıl tanıyacaklarına
yönelik ipuçları içeren bilgilen-
dirme kitapçığı veya çevrimiçi
portallardan eğitim desteği su-
nacağız. Destek hattımız ola-
cak. Yeni evcil hayvan
sahiplerine karşılaştıkları zor-
luklarla ilgili tavsiye veya yar-
dım alabilecekleri bir destek
hattı ile özel bir hizmet oluştur-
mayı düşünüyoruz. Takip prog-
ramlarımız olacak. Bakımevi
personelinin evcil hayvanın yeni

ortamına alışıp alışmadığını
kontrol etmek ve gerektiğinde
ek destek sunmak için bir kaç
hafta veya aydan sonra sahip-
lenen kişilerin iletişime geçe-
ceği bir takip programı
oluşturacağız. Sahiplendirme
danışmanlığı hizmeti vereceğiz.
Potansiyel sahiplenicilere,
yaşam tarzlarına uygun, doğru
evcil hayvanları seçmelerine
yardımcı olacak ve evcil hay-
van sahiplerinin sorumlulukla-
rına tam olarak hazır olmalarını
sağlayacak bir ön sahiplen-
dirme danışma hizmeti sunaca-
ğız. Evcil hayvan sigortası
yapmayı düşünüyoruz. Geçici
bir süre için ücretsiz evcil hay-
van sigortası veya sigorta şir-
ketleri ile işbirliği yaparak
sahiplenicilere indirimli sigorta
seçenekleri sunulacak. Toplu
etkinlikler hazırlayacağız. Sa-
hiplenicilerin bir araya gelmele-

rini, deneyimlerini paylaşmala-
rına ve profesyonellerden tav-
siye almaları için düzenli olarak
toplu buluşma etkinleri düzen-
leyeceğiz. Acil yardım fonları-
mız olacak. Özellikle
sahiplenenlerin beklenmedik
veteriner masraflarıyla başa çı-
kabilmeleri için acil yardım fonu
oluşturacağız. Ege Belediyeler
Birliği çatısı altında hem sokak
canlılarımıza sahip çıkmak hem
de onları sahiplenen vatandaş-
larımızın yanında olmak için 10
maddelik bir manifesto hazırla-
dık. Bu 10 maddelik manifesto-
nun çalışmasında hem
veteriner hekimler odalarının
hem de hayvansever dernekle-
rinin imzası ve onayı bulunmak-
tadır. Biz bu sorunu
paydaşlarımızla birlikte çöz-
meyi ve vatandaşlarımıza bu
konuda farkındalık oluşturabil-
mek için var gücümüzle çalışa-

cağız. Bu kanunun sonunda
belki ötenazi deniyor ben onu
katletme diye nitelendiriyorum,
ötenaziye gerek kalmadan hay-
vanlarımıza sahip çıkacağız ve
onları sahiplendireceğiz. Hay-
vanların bizimle birlikte bir
yaşam sürmeleri için gerekli or-
tamı sağlayacağız." dedi. 

Hazırladıkları 10 maddelik
manifestonun bir temenni oldu-
ğunu ve ilerleyen zamanlarda
bunu bir protokole dökmek is-
tediklerini kaydeden Başkan
Zeyrek, bu maddelerini proto-
kole dönüşmesini çok istedik-
lerini söyledi.  

Toplantıda konuşan veteri-
ner hekimler odalarının ve hay-
vansever dernekleri başkanları
da yerinde alınmış temenni ka-
rarlarını sonuna kadar destek-
lediklerini ve ellerinden gelen
tüm desteği vereceklerini söy-
ledi.  İha

Ege Belediyeler Birliği sokak hayvanlarıyla 
ilgili kararı açıkladı

Saruhanlı Belediyesi ta-

rafından Büyükbelen mahalle-
sinde yaptırılacak olan Ekmek
Fırını yapım işi 12 Eylül'de ihale

edilecek.
Ekmek fırını olmadığı için

vatandaşların ekmek temin et-

mekte zorlandığı Büyükbelen
mahallesine Saruhanlı Beledi-
yesi tarafından fırın kazandırıla-
cak. Bu kapsamda Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı'nın talimatı
üzerine hazırlıklara başlayan
Fen İşleri Müdürlüğü, işin ya-
pımı için 12 Eylül 2024 tari-
hinde ihaleye çıkacak.

İhale ilanında yer alan bilgi-
lere göre Büyükbelen'de 933
metrekare alan üzerine inşa
edilecek olan fırın 308 metre-
kare inşaat alanına sahip ola-
cak. İhale sonrası sözleşmenin
imzalandığı tarihten 3 gün
içinde yer teslimi yapılarak in-
şaat çalışmalarına başlanacak.
Yer tesliminden sonra 80 tak-
vim günü içinde işin yapımı ta-
mamlanacak. 

BaŞKan Cıllı,
SÖZÜMÜZÜ 

TuTuYOruZ
Belediye Başkanı Ekrem

Cıllı, Büyükbelen'in kanayan
yarası haline gelen bu sorunun
çözümü için seçim döneminde

verdikleri sözü tuttuklarını ifade
ederek, "Belenimizi bu sorun-
dan kurtarmak için kollarımızı
sıvadık. Hayırlı olsun. İnşallah
Büyükbelen bundan sonra
ekmek temini konusunda sıkıntı
yaşamayacak" dedi.

Büyükbelen’e ekmek fırını yapılacak
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MAniSA Ticaret ve Sanayi
Odası Meclis Başkan Yardım-
cısı Gencay Esendağ başkanlı-
ğında gerçekleşen toplantıda
gündemdeki maddeler görüşü-
lüp karara bağlandı.

Toplantının açılışında
konuşan Meclis Baş-
kan Yardımcısı
Gencay Esendağ
Ağustos ayında
birçok gün ve
hafta kutladığı-
mızı ifade etti.
Esendağ;
“Ağustos ayı
bizim için önemli
bir aydır. Ağustos
ayı Türk milleti için
zafer ayıdır. 30 Ağustos
Zafer Bayramımız şimdiden
kutlu olsun. Bu vesile ile bu
topraklarda ay yıldızlı bayrağı-
mız altında özgürce yaşama-
mızı kanları ve canları pahasına
sağlayan başta Cumhuriyetimi-
zin Kurucusu, Ulu Önder Gazi
Mustafa Kemal Atatürk olmak
üzere kahraman gazilerimizi ve
şehitlerimizi hürmet, minnet ve
şükranla anıyorum” dedi. 

BAŞkAn yILMAZ; 
“30 AĞUSTOS Türk

MiLLeTi'nin VAr OLMA 
MüCADeLeSini 

ZAFerLe 
TAÇLAnDIrMASIDIr”

Toplantıda söz alan Manisa
Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkan Mehmet Yıl-
maz; “Bilindiği üzere ağustos
ayı milletimiz açısından önemli
zaferlerin yaşandığı bir aydır.
Bunlardan biri Malazgirt mey-
dan muhaberesi ve şüphesiz
büyük taarruzdur. 26 Ağustos
1071 tarihinde Büyük Selçuklu
Hükümdarı Alparslan, Malazgirt
ovasında, ordusunun beş katı
büyüklüğündeki Bizans ordu-
sunu yenmiş, Türklere Anado-

lu’nun kapılarını açmıştır.  Ana-
dolu vatanımız olmuştur. Bin
yıldan beri bize vatan olan bu
topraklar, birinci dünya sava-
şından sonra ortaya çıkan an-
laşmalarla parçalara ayrılmıştır.
Vatanımız düşman işgaline uğ-
ramış, Türk halkı Anadolu’da

küçük bir bölgeye sıkıştırıl-
mıştır.  Milletimiz Gazi

Mustafa Kemal Ata-
türk ile küllerinden
adeta yeniden do-
ğarak onun ön-
derliğinde
kurtuluş müca-
delesine başla-

mıştır.  İşte o
direniş ağustos

ayında doruğa ulaşa-
rak, büyük taarruza dö-

nüşmüştür. 
Başkomutan Mustafa

Kemal Atatürk, kahraman silah
arkadaşları ve yüce milletimiz
umutların tükendiği bir dö-
nemde, şahlanarak var olma ve
yok olma mücadelesini vermiş-
lerdir. 8 Eylül’de Manisa, 9 Ey-
lül’de İzmir geri alınmış, nihayet
18 Eylül’de Batı Anadolu düş-
mandan temizlemiştir. 

Mustafa Kemal Paşa, baş-
komutanlık meydan muharebe-
sini sevk ve idare ettiği
Zafertepe’de bu zafer ile ilgili
şunu demiştir: “Hiç şüphe et-
memelidir ki yeni Türk Devle-
ti’nin temelleri burada atıldı”.
30 Ağustos Türk Milleti'nin var
olma mücadelesini zaferle taç-
landırmasıdır. Bu destansı za-
ferlere imza atan, bu toprakları
bize yurt yapan tüm şehitleri-
mize Allah’tan rahmet diler, on-
ları bir kez daha saygı ve
minnetle yad ediyoruz” dedi.

“OrMAn yAnGInLArI 
HePiMiZin CiĞerLerini 

yAkTI”
Sözlerine devam eden Baş-

kan Yılmaz; “Kıymetli üyeleri-
miz, bu yıl ağustos ayı ülkemiz

açısından oldukça kurak geçti.
Son günlerde yaşanan orman
yangınları ise hepimizin ciğerle-
rini yaktı.  Tarım şehri olan Ma-
nisa için iklim değişimleri,
ormanlar, hava ve su olayları
hayati derecede önemlidir.
Tarım ile ilgili politika ve strateji-
lerimizi yeni iklim olaylarına
göre gözden geçirmemiz gere-
kiyor. Gelecek beş yıl ve on yıl
için yapacağımız projeksiyonla-
rımızı buna göre yapmamız ge-
rekir. Hem suyu hem de
topraklarımızı daha etkili ve ve-
rimli kullanmamız gerekiyor. her
geçen gün artan girdi maliyet-
lerini de dikkate aldığımızda,
verimlilik olmazsa olmazımız
durumunda. Akıllı tarımı, dijital
tarımı ismine ne dersek diyelim
yaygınlaştırarak rekabetçi hale
gelmemiz lazım.  Aksi takdirde
tarımsal ürünlerin fiyatlarının
oluşumunu, düzensiz iniş çıkış-
larını tamamen doğal gelişme-
lere bırakmamız anlamına
geliyor.  Hep söylüyoruz akıllı
tarım ve dijital tarım en önemli
hedefimiz olmalı. Bu şekilde
çiftçimizi ve tarım işletmeleri-
mizi iklim değişimlerinden ve
rekabetten dolayı ortaya çıka-
cak zararlardan daha fazla ko-
ruyabiliriz” dedi.

“iŞ DünyASInIn 
FinAnSMAnA 

eriŞiMinin 
SAĞLAnMASI 

GerekiriyOr”
Ekonomide yaşanan geliş-

meler hakkında konuşan Baş-
kan Yılmaz; “Değerli meclis
üyesi arkadaşlarım, kısaca ül-
kemizde ve dünyada ekonomik
anlamda gelişmeleri sizlerle
paylaşmak isterim. Avrupa böl-
gesinde ve Amerika Birleşik
Devletleri’nde enflasyonda nis-
peten düşüş yaşandı.  ABD’DE
Temmuz itibariyle yıllık tüfe
%2,9 oldu. Malum hedefleri
%2. Avrupa bölgesinde ise

geçen yıl bu zamanlarda %5,3
civarında olan enflasyon %2,6
seviyesine gerilemiş durumda.
Yapılan değerlendirmelere göre
enflasyondaki bu seyir eylül
ayında bir faiz indirimi getirebi-
lir.  Hali hazırda AB’den ayrılan
İngiltere’nin Merkez Bankası
(BOE) ve Çin Merkez Bankası
(PBOC) faiz indirimine gitti.  Çin
ekonomisinde ise enflasyon ve
büyüme oranları göz önüne alı-
narak ekonomide bir yavaş-
lama görülmekte. Bu durum
geçen yazdan beri devam et-
mekte. Piyasanın canlanması
için bu faiz indiriminin olduğu
belirtilmekte. Japonya’da ise
durum tam tersi. Japon Merkez
Bankası (BOJ) %0-%0,1 aralı-
ğında olan faizi %0,25 seviye-
sine yükseltti.   Yıllardır
Japonya’dan düşük faizle
borçlanıp yüksek getirili ülke-
lere giden yatırımcılar şok oldu.
Adeta küçük bir deprem oldu.
Başta %20 kayıp yaşayan
nikke-225 endeksine paralel
olarak dünya borsaları kısa sü-
rede çöktü. Ülkemizde de
bunun etkilerini yaşadık. Neyse
ki 2001 ve 2008 krizi gibi bir
durum yaşanmadan piyasalar
yatıştı. Bazı kaynaklar yaşanan
kaybın dünya genelinde yıllık
gelirin %16’sı kadar olduğu yö-
nünde. Eylül ayından itibaren
yaşanacak küresel faiz indirim-
lerinin dünya ekonomisine
biraz nefes aldıracağı düşünül-

mektedir.
Küresel ekonomide durum

böyle iken ülkemizde ekonomik
gelişmeler şu şekilde. Merkez
Bankası beşinci kez faizleri
%50 seviyesinde sabit tuttu.
Temmuz ayı enflasyonu ise
%61,78 oldu. Aylık oran ise
%3,23 oldu. En fazla yükseliş,
yıllık olarak %104,50 ile eği-
timde, aylık olarak ise %8,08
ile konut sektöründe gerçek-
leşti. TÜİK verilerine göre “15
ve daha yukarı yaştaki kişilerde
işsiz sayısı 2024 yılı haziran
ayında bir önceki aya göre 234
bin kişi artarak 3 milyon 305
bin kişi oldu.  İşsizlik oranı ise
0,7 puan artarak %9,2 seviye-
sinde gerçekleşti. İşsizlik oranı
erkeklerde %7,6 iken kadın-
larda %12,4 olarak tahmin
edildi”. Parasal sıkılaştırma po-
litikaları ve bunların yansımaları
sonucu artan fon maliyetleri ya-
tırımcı açısından sıkıntılara
neden olabilmektedir. Her
zaman ifade ettiğimiz gibi en-
flasyonun düşmesi çok önemli
ancak yüksek faiz oranlarının iş
yapma ortamını olumsuz yönde
etkilemesine de izin vermeme-
miz gerekir. Bu nedenle iş
yapan, üreten, ihraç eden ve
istihdam sağlayanların ucuz fi-
nansmana erişiminin sağlan-
ması gerekir.  İş yapanların
finansman maliyetlerinin öngö-
rülebilir ve düşük olmasını dili-
yoruz. Bu şekilde yatırım

ortamının iyileşebileceğini dü-
şünüyoruz” dedi.

“ÇALIŞMAyA Ve 
üreTMeye DeVAM 

eDiyOrUZ”
Sözlerine devam eden Baş-

kan Yılmaz; “Manisa olarak biz
çalışmaya ve üretmeye devam
ediyoruz.  İlimiz açısından dış
ticaret verilerini incelediğimizde
Manisa, ihracatta 2023 yılında,
5 milyar 560 milyon dolar ile
ülke sıralamasında sekizinci sı-
radadır. İlk yedi ise şu illerimiz-
den oluşmaktadır (milyar dolar):
İstanbul (95,8), Kocaeli (18,7),
bursa (16,2), İzmir (13,9), An-
kara (12,2), Gaziantep (10) ve
Sakarya (5,7).  TİM verilerine
göre ilimizin yılın ilk yedi aylık
toplam ihracatı yaklaşık 3 mil-
yar dolar seviyesindedir.

Günümüz koşullarını göz
önünde bulundurduğumuzda
sanayicilerimiz başarı hikayeleri
yazmaya devam ediyorlar.  Bu
firmalarımız hem yerel ekono-
miye katkı sağlamakta hem de
Türkiye’nin sanayi gücünü ile-
riye taşımaktadırlar. Açıklanan
bu sonuçlar sanayicilerimizin
en zor faaliyet koşullarında dahi
ülkemize karşı olan sorumlu-
luklarını fedakârca yerine getir-
diklerini bir kez daha bizlere
göstermekte. Durmadan çalı-
şan ve üreten tüm firmalarımızı,
kıymetli üyelerimizi tebrik edi-
yorum” diyerek sözlerine son
verdi.

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası (Manisa TSO) Ağustos ayı olağan meclis toplantısı Meclis Üyelerimizin katılımı ile gerçekleşti

TSO ağustos ayı meclis
toplantısı yapıldı
TSO ağustos ayı meclis
toplantısı yapıldı

Türkiye'nin önemli tarım
merkezlerinden Gediz Nehri
Havzası'ndaki yaklaşık 1 mil-
yon dekar bağdan toplanan
Sultani çekirdeksiz üzümün,
kendine özgü yeşilden kahve-
rengiye dönüştüğü kurutma
mesaisi bu yıl erken başladı.

İzmir’in Menemen ilçesin-
den Manisa'nın Sarıgöl ilçesine
kadar uzanan havzada Antik
Dönem'den bu yana yetiştirilen

üzümün büyük bir kısmı kuru-
tularak satışa sunuluyor.

Bölgede öğle sıcağına kal-
mamak için gün doğumunda
hasada başlayan tarım işçileri-
nin asmalardan kestiği üzümler,
daha parlak görünmesi ve gü-
neşin yakıcı ışınlarından korun-
ması için su, zeytinyağı ve
"posata" adı verilen potasyum
karbonat karışımıyla yıkanıyor.

Sergi alanlarında 8-10 gün

bekletilen üzümler nedeniyle
Gediz Ovası, üzümün yeşil, sarı
ve kahverengi tonlarına bü-
ründü. Yağmura ve çevresel et-
kenlere karşı nöbet tutularak
kurutulan üzüm daha sonra sa-
tılmak üzere işletmelere gönde-
riliyor. Bazı üreticiler ise
herhangi bir karışım kullanma-
dan 20 günü bulan doğal ku-
rutma yöntemini tercih ediyor.

Gediz Nehri Havzası'ndaki
yaklaşık 1 milyon dekar bağda
yetiştirilen Sultani çekirdeksiz
üzümün büyük bölümü kurutul-
duktan sonra dış pazarda sa-
tışa sunuluyor.

"12 AyLIk Bir eMeĞin 
SOn nOkTASInDAyIZ"

Manisa İl Tarım ve Orman
Müdürü Metin Öztürk, bölgede
hasadın hummalı bir şekilde
sürdüğünü belirtti.

Ürüne 12 ay emek veren
üreticinin üzümle yatıp üzümle
kalktığını anlatan Öztürk, şun-
ları kaydetti: "Osmanlı döne-

minde sultanlara layık görül-
düğü için 'Sultani' adı verilen
çekirdeksiz üzümün kuruma
yolculuğunda büyük emek var.
Üzümümüz dünya pazarlarıyla
buluşan bir ürün, ihracatıyla ili-
mize ve ülkemize 500 milyon
dolar civarında bir gelir getiri-
yor. 12 aylık bir emeğin son
noktasındayız. Üzümler sergi-
den kalktıktan sonra artık altın
sarısı rengini almış olacak.
Bundan sonra da İngiltere, Hol-
landa, Almanya ve Japonya
gibi dünyanın en zor pazarla-
rına gidecek nitelikte besleyici
ve kaliteli bir ürün yetiştiriyo-
ruz."

Saruhanlı Ziraat Odası Baş-
kanı Aydoğan Okur da üzüm
kalitesinin üreticiyi mutlu etti-
ğini dile getirdi.

Rekoltedeki kaybı yüksek
kaliteyle telafi edip iyi bir pazar
bulmayı umduklarını dile geti-
ren Okur, "Fiyatlar da inşallah
çiftçiye yardımcı olur. Üzümün
fiyatlanacağını düşünüyoruz.
Üretici ihtiyacı kadarını, borcu
kadarını satsın ancak geri ka-
lanları bekletsinler. Üzümün iyi
fiyat olacağını tahmin ediyo-
rum. Geçen yıl üzümde hasta-
lıktan dolayı mahsulümüz
çoktu ama kalitemiz düşüktü.
Bu sene ise kalite yüksek ama
mahsul az." diye konuştu.

Menemen Ziraat Odası
Başkan Yardımcısı Hüseyin
Şen de olumsuz hava koşulla-
rına rağmen bu yıl kalitenin iyi
olduğunu dile getirdi. Bu yıl ha-
sadın erken döneme geldiğini
anlatan Şen, üzüm fiyatının ön-
ceki yıllara göre daha iyi bul-
duklarını vurguladı.

"SICAk HAVA 
neDeniyLe MeyVe 

erken OLGUnLAŞTI"
Üreticilerden İlhan Şengül,

üzüm hasadının yoğun emek
istediğine dikkati çekti.

Hasat dönemi mesailerinin
sabah 5'te başladığını anlatan
Şengül, şunları kaydetti:

"İşçileri aldıktan sonra öğ-
lene kadar çalışıyoruz. Bağda
üzümü kesip sergi alanına nak-
lediyoruz. Orada serim işlemini
gerçekleştiriyoruz, kuruması
için 8-10 gün süreye ihtiyacımız
var. İki yıldan beri bahar yağ-
murları az düşüyor. Sıcak hava
nedeniyle meyve erken olgun-
laştı ve hasat erken başladı.

Normalde 25 Ağustos gibi baş-
lardık hasada bu sene 15 gün
daha erken başladı hasat."

Çiftçi Nevzat Güven de
önemli gelir kaynaklarının ba-
şında bağcılığın geldiğini ak-
tardı. Bağların neredeyse
tamamında yeni sistem üreti-
min gerçekleştiğini vurgulayan
Güven, "İyi ve kaliteli üzüm ye-
tiştiriyoruz. Bu yıl sıcak hava
nedeniyle hasat biraz erken
başladı. Verim bu sene geçen
yıllara göre düşük. Fiyat da çok
kötü değil yani 100 liranın üs-
tünde. Çok büyük beklenti içe-
risine girebiliriz ama bazen
gerçekçi olmak lazım. Kanaat
getirmek lazım." dedi. AA

Ege ovalarında Sultani çekirdeksiz üzümün hasadı da kurutma mesaisi de erken başladı

Üzüm sergileri kahverengiye döndü
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TürKİYe'NİN 2023 gelir
vergisi rekortmeni, Baykar Yö-
netim Kurulu Başkanı Selçuk
Bayraktar olurken, ikinci sırada
Haluk Bayraktar, üçüncü sırada
Mustafa Rahmi Koç yer aldı.

Gelir İdaresi Başkanlığı,
2023 vergilendirme dönemine
ilişkin yıllık gelir vergisi ve ku-
rumlar vergisi beyannameleri-
nin değerlendirilmesi
sonucunda Türkiye genelinde
en fazla vergi beyan eden 100
mükellef listesini açıkladı.

En fazla gelir vergisi beyan
eden mükellef listesinin ilk sıra-
sındaki rekortmen Baykar Yö-
netim Kurulu Başkanı Selçuk
Bayraktar oldu. Bayraktar,
2023 yılında 1 milyar 952 mil-
yon 680 bin 474,13 lira vergi

tahakkuk etti.
Listedeki ikinci isim de 1

milyar 683 milyon 198 bin
305,27 lira ile Baykar Genel
Müdürü Haluk Bayraktar oldu.

SON 3 YIlIN zİrVedeKİ 
İSİMlerİ deĞİŞMedİ

Böylece Türkiye'nin vergi
rekortmenleri listesinde ilk iki
sırayı son 3 yılın zirvedeki
isimleri olan teknoloji firması
Baykar'ın yöneticileri paylaştı.

Selçuk ve Haluk Bayraktar,
2021'den 2023'e kadar arka
arkaya en çok gelir vergisi
ödeyen kişiler olurken,
2021'den bu yana ödedikleri
vergi miktarında yaklaşık 12
katlık artış gerçekleşti.

Savunma ve havacılık sek-
törünün lider ihracatçısı Bay-

kar'ın geçen yılki cirosunun
yüzde 90'ı ihracat gelirlerin-
den elde edildi. Baykar geçen
yıl 1,8 milyar dolarlık ihracat
gerçekleştirerek tüm sektör-
lerde en çok ihracat yapan ilk
10 firma arasına girmişti.

Sıralamada üçüncü isim
ise 480 milyon 80 bin 162,58
lira vergi tahakkuk eden Koç
Holding Şeref Başkanı Mus-
tafa Rahmi Koç oldu.

Listenin 4, 6, 8, 9 ve
10'uncu sırasındaki mükellef-
ler isimlerinin açıklanmasını is-
temezken, 5'inci sırada 323
milyon 300 bin 723,37 lira ile
İpek Kıraç, 7'inci sırada ise
261 milyon 773 bin 294,9 lira
ile Mehmet Ömer Koç yer aldı.
aa

2023 gelir vergisi rekortmenleri belli oldu

aİle ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş, sosyal yardım faydalanıcısı
hanelerde bulunan öğrencilerin
ulaşım giderlerinin karşılanması
için hayata geçirilen "Ulaşım
Desteği"nin 2024-2025 eğitim
öğretim yılında da süreceğini
aktardı.

Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş, Ulaşım Desteği ile ailesin-
den farklı bir ilde eğitim gören
ilköğretim, ortaöğretim ve yük-
seköğretim öğrencilerinin şehir-
ler arası ulaşım giderlerine
destek olduklarını aktardı.

Programın 2022'de hayata
geçirildiğini anımsatan Göktaş,

destekten bugüne kadar 100
binden fazla öğrencinin yarar-
landığını ifade etti.

YIlda 4 deFa 
UlaŞIM deSTeĞİ

Bakan Göktaş, sosyal yar-
dım faydalanıcısı hanelerde bu-
lunan öğrencilerin gidiş-dönüş
olmak üzere yılda dört defa
ulaşım giderlerine destek sağ-
ladıklarını belirterek, şunları
kaydetti:

"Geleceğimizin teminatı
olan öğrencilerimizin eğitim ha-
yatlarına daha rahat devam
edebilmeleri için bütün tedbir-
leri almaya devam ediyoruz. Bu
kapsamda, sosyal yardım fay-
dalanıcısı hanelerde bulunan

öğrencilerin ulaşım giderlerinin
karşılanması için hayata geçir-
diğimiz Ulaşım Desteği 2024-
2025 eğitim öğretim yılında da
devam edecek. Öğrencileri-
mize vereceğimiz desteğin üst
limit tutarı tek yön için 1250 lira
olurken, şu ana kadar yaklaşık
60,8 milyon liralık kaynağı Sos-
yal Yardımlaşma ve Dayanışma
Vakıflarımıza aktardık."

Göktaş, destek programına
ilişkin başvuruların, öğrenci
veya öğrencinin ailesi tarafın-
dan öğrencilerin ailelerinin ika-
metgah adresinde yer alan ilgili
Sosyal Yardımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı'na yapılması ge-
rektiğini hatırlattı. aa

Öğrencilere verilen "Ulaşım Desteği" devam edecek

TİCareT Bakanlığı, kadın
kuaförleri ve güzellik salonları-
nın pazar günü kapanmadan
muaf tutulduğunu duyurdu.

Ticaret Bakanlığı, berber,

kuaför ve güzellik salonlarının
ülke genelinde haftanın bir
günü kapalı olmasına karar
verdiğini ve uygulamanın 1
Temmuz 2024 tarihi itibarıyla

yürürlüğe girdiğini hatırlattı.
Bakanlık, uygulamanın

başladığı tarihten bugüne
kadar kadın kuaförleri ile gü-
zellik salonlarının, kapalı olu-
nan günlerde düğün, nişan vb.
organizasyonlar özelinde belir-
lenen istisnalardan yeterince
faydalanamadığı ve bunun so-
nucunda tüketicilerin hizmet
almasında zorluklar yaşandığı
görüldüğü aktarıldı. Ayrıca tu-
rizm sezonunun farklı mevsim-
lerde yaşandığı ve ilgili
işletmelerin kapanmasının tu-
rizm potansiyelini de sınırlan-
dırabileceği değerlendirildi.

Bu doğrultuda Bakanlık
berber, kuaför ve güzellik sa-
lonlarının ülke genelinde 1

Temmuz 2024 tarihinden itiba-
ren haftada bir gün kapanma-

sına ilişkin uygulamadan kadın
kuaförleri ile güzellik salonları-

nın muaf tutulmasına karar
verdi. aa

Kuaförler hakkında yeni karar çıktıKuaförler hakkında yeni karar çıktı

Şehzadeler Belediye-
si’ne bağlı ekipler, ilçeye bağlı
67 mahallede temizlik, yol dü-
zenleme, park bakımı ve dene-
tim çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. Vatandaşların
yaşam kalitesini artırmak ama-
cıyla yürütülen çalışmalar va-
tandaşlar tarafından da büyük
takdir topluyor.   

Şehzadeler Belediyesi, il-
çeye bağlı 67 mahallede kap-
samlı bir çalışma yürütüyor.
Fen İşleri, Temizlik İşleri, Park

Bahçe ve Zabıta ekipleri, her
alanda vatandaşların ihtiyaçla-
rını karşılamak için yoğun bir
çaba harcıyor. Bu kapsamda
yürütülen çalışmalar, ilçenin
dört bir yanında aralıksız
devam ediyor. 

Cadde Ve SOKaKlar
TerTeMİz 

Temizlik İşleri Ekipleri, ilçe-
nin dört bir yanında titizlikle te-
mizlik çalışmalarına devam
ediyor. Mahallelerin cadde ve
sokakları, ekiplerin özverili ça-

lışmaları sayesinde pırıl pırıl
hale getiriliyor. Günlük rutin te-
mizlik çalışmalarının yanı sıra,
özellikle yoğun kullanılan alan-
larda detaylı temizlik işlemleri
gerçekleştiriliyor. 

YOl Ve KaldIrIMlar 
YeNİleNİYOr 

Fen İşleri ekipleri ise ihti-
yaç duyulan tüm bölgelerde yol
ve kaldırım düzenleme çalış-
malarını sürdürüyor. Bozulan
yolların onarımı ve yeni kaldı-
rımların inşası, vatandaşların

güvenli ve konforlu bir şekilde
ulaşım sağlaması için titizlikle
yapılıyor. Ekipler, yoğun bir
tempo ile ilçenin farklı noktala-
rında çalışmalarına hız kesme-
den devam ediyor. 

Park ve Bahçeler Müdür-
lüğü ekipleri de ilçede bulunan
tüm parklarda bitki bakımı, alan
temizliği ve düzenleme çalış-
maları yapıyor. Özellikle yaz ay-
larında artan yeşil alanların
bakımı, halkın dinlenme ve eğ-
lenme alanlarının daha güzel
hale getirilmesi için aralıksız
sürdürülüyor. Parkların düzenli
olarak temizlenmesi ve bitki
bakımlarının yapılması, Şehza-
deler halkının keyifli vakit geçir-
mesini sağlıyor. 

zaBITa eKİPlerİ
deNeTİMde 

Şehzadeler Belediyesi Za-
bıta ekipleri de ilçe genelinde
denetim çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. Fırınlarda yapılan
hijyen ve gramaj denetimleri,
vatandaşların sağlığını koruma
adına büyük önem taşıyor. Ay-
rıca, ilçedeki işletmelerde raf
düzeni ve fiyat denetimleri ger-
çekleştiriliyor. Bu denetimler,
tüketicilerin güvenli ve adil bir

alışveriş yapabilmesi için titiz-
likle yapılıyor. 

Şehzadeler Belediyesi,
ekiplerinin özverili çalışmaları
sayesinde ilçedeki yaşam stan-

dartlarını yükseltmeyi hedefler-
ken, 67 mahallede yürütülen
çalışmalar da vatandaşlar tara-
fından büyük takdir topluyor.
İha

Şehzadeler Belediyesi’nden 
67 mahallede yoğun çalışma   
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maniSa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) ekipleri,
Manisa Futbol Kulübü’nün kal-
dığı Fikri Bayrıl Spor Tesisle-
ri’nin bulunduğu yolda
sebepsiz yere kazı çalışması

başlatmıştı. ‘Arıza’ var bahane-
siyle yapılan çalışmalar esna-
sında doğal gaz borusuna
zarar veren MASKİ ekipleri, bo-
runun patlamasına neden oldu.
Patlama, tesis çevresinde
büyük bir paniğe neden oldu.

Olay, MASKİ ekiplerinin Fikri

Bayrıl Spor Tesisleri önünde
gerçekleştirdiği kazı çalışmaları
sırasında meydana geldi. Ekip-
ler, tesisin önünü kazarken
doğal gaz borusuna zarar
verdi. Patlama, tesis çevre-
sinde korku dolu anlar yaşan-
masına neden oldu. 

Patlamanın hemen ardın-
dan, doğal gazın hızla çevreye
yayılmasını engellemek ama-
cıyla doğal gaz şirketi ekipleri
olay yerine intikal etti. Gaz akışı
kesilerek patlayan boruya hız-
lıca müdahale edildi.

Doğal gaz şirketi ekiplerinin
hızlı ve etkili müdahalesi, olası
bir felaketi önledi. 

Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) ekiplerinin, Fikri Bayrıl Spor Tesisleri önünde sebepsiz yere yap-
tığı kazı çalışmaları sırasında doğalgaz borusu patladı... Ekiplerin hızlı müdahalesi olası bir faciayı önledi

MASKi şimdi de Manisa FK’nın
doğal gaz borusunu patlattı! 
MASKi şimdi de Manisa FK’nın
doğal gaz borusunu patlattı! 

maniSa'nın Şehzadeler il-
çesindeki kentsel dönüşüm
projesinde çalışmaların dur-
duğu iddia edildi. Vatandaşlar,
durdurulan inşaatlardan malze-

melerin taşındığını fark ederek
polisi aradı. Manisa'nın Şehza-
deler ilçesindeki Kocatepe,
Gediz, Bayındırlık, İshak Çelebi
ve Dilşikar Mahallelerini kapsa-
yan kentsel dönüşüm projesi-
nin Tabane ayağı, iddialara

göre beklenmedik bir duraksa-
mayla karşı karşıya kaldı. 

KentSel Dönüşüm 
KarmaşaSı

Proje kapsamında Tabane
olarak bilinen bölgede çalışma-
lar durdu ve inşaat malzemele-
rinin araçlara yüklendiği
görüldü. Bu durumu fark eden
vatandaşlar, hemen polisi ara-
yarak endişelerini dile getirdi.
Bölgede yüzlerce evin yıkımı ve
yeni inşaat çalışmalarının baş-
latılmasının ardından kentsel
dönüşüm projesinin durakla-
ması, mahalle sakinlerini tedir-
gin etti. Ortaya atılan bilgilere
göre, yüklenici firmanın değiş-
tiği öğrenildi. 

BaşKan DurBay: 
BeleDiye 

PayDaş Değil
Şehzadeler Bele-

diye Başkanı Gülşah
Durbay, geçmiş dö-
nemde kentsel dönü-
şüm mağduru
vatandaşlarla bir araya
gelmiş ve belediyenin proje

ortağı
olmadı-
ğını
açıkla-

mıştı.
Başkan

Durbay, İshak

Çelebi ve Kocatepe Mahal-
lesi’nde mağdur olan ve bele-
diye önünde toplanan
vatandaşlara hitaben yaptığı
konuşmada, belediyenin bu
projenin bir paydaşı olmadı-
ğını ancak vatandaşların mağ-

duriyetine duyarsız kalamaya-
cağını belirtmişti.

“Vatandaşım mağdursa
ben de mağdurum” diyen Dur-
bay, belediye olarak ellerinden
gelen desteği sağlayacaklarını
ifade etmişti.

Manisa’da kentsel dönüşüm karmaşası! 

Gölmarmara ilçesinde,
çevre düzenlemesi ve bakım
çalışmaları büyük bir titizlikle
gerçekleştirildi. Büyükşehir
Belediyesi ekipleri tarafından
yürütülen bu kapsamlı ça-
lışma, hem mezarlıklarda hem
de önemli anıtlarda yenileme
ve temizlik işlemlerini kapsadı.

İlk olarak, Gölmarmara ilçe
mezarlığındaki kapsamlı bir

temizlik ve bakım çalışması
yapıldı. Mezarlık alanında ya-
pılan çalışmalar, çevre düzen-
lemesi ve bakım işlemlerini
içeriyordu. Mezarlıklardaki
bitki örtüsü düzenlendi, yolla-
rın ve alanların temizliği sağ-
landı. Ayrıca, bu kutsal
mekanlardaki bakım ve ona-
rımlar da gerçekleştirildi, böy-
lece vatandaşların huzur
içinde ziyaret edebileceği bir
ortam oluşturuldu.

Gölmarmara Şehitliği'nde
de önemli düzenlemeler ya-
pıldı. Şehitliğin üzerindeki Türk
bayrakları yenilendi ve yerleş-
tirildi. Ayrıca, ilçedeki çeşitli
önemli noktalar da gözden
geçirildi. Atatürk Anıtı ve 6
Eylül Meydanı'ndaki bayraklar,
yenileriyle değiştirildi. 

Ozanca Mahallesi'ndeki
bayraklar da benzer şekilde
yenilendi. Bayrakların yenilen-
mesi, bölgenin estetik görünü-
münü artırarak, hem milli
duyguları canlı tutmayı hem

de mahalle sakinlerinin gurur
duyacağı bir çevre yaratmayı
hedefliyor.

Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından yürütülen bu temizlik
ve bakım çalışmaları, Gölmar-
mara'nın hem tarihi hem de
kültürel değerlerinin korunma-
sına büyük katkı sağladı. Be-
lediye yetkilileri, vatandaşların
bu tür çalışmalarla daha temiz
ve düzenli bir çevrede yaşa-
masını sağlamak amacıyla ça-
lışmalarını sürdüreceklerini
belirttiler.

Gölmarmara’da temizlik ve bakım
çalışmaları gerçekleştirildi
Gölmarmara’da temizlik ve bakım
çalışmaları gerçekleştirildi

Saruhanlı Belediyesi, Hacımusa Mahallesi’ndeki mey-
dan yenileme çalışmalarında önemli bir aşamayı tamamladı.
Mahalle sakinlerinin uzun süredir beklediği meydan yenileme
projesi, çiçek ekimi ve bitkilendirme çalışmalarıyla son halini
aldı.

Yenileme süreci, meydanın genel yapısının iyileştirilmesi ve
estetik açıdan güçlendirilmesi amacıyla başlatıldı. İlk aşa-
mada, meydanın zemin düzenlemeleri yapıldı, mevcut altyapı
ve yapılar gözden geçirildi. Sonraki aşamada, bölgenin estetik
görünümünü artırmak için geniş çaplı bitkilendirme ve peyzaj
düzenlemesi gerçekleştirildi.

Bu kapsamda, meydanın çeşitli bölgelerine renkli çiçekler
ve peyzaj bitkileri ekildi. Çiçek ekimi ile birlikte yapılan bu dü-
zenleme, Hacımusa Mahallesi’ne canlı ve taze bir görünüm
kazandırdı. Meydandaki yeşil alanlar, ziyaretçilere rahatlama
ve estetik bir deneyim sunacak şekilde düzenlendi.

yenileme çalışmaları tamamlandı
Hacımusa Mahallesinde meydan 

Cansu MERİÇ
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Türkiye'nin ihracatı temmuz ayında yükseldi 
Türkiye'nin ihracatı

temmuzda geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 13,8 artarak
22 milyar 510 milyon dolar, it-
halatı ise yüzde 7,8 azalışla 29
milyar 805 milyon dolar olarak
gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) ve Ticaret Bakanlığı iş-
birliğiyle oluşturulan temmuz
ayına ilişkin geçici dış ticaret
verileri açıklandı.

Buna göre, Genel Ticaret
Sistemi kapsamında ihracat,
temmuzda geçen yılın aynı
ayına kıyasla yüzde 13,8 ar-
tışla 22 milyar 510 milyon
dolar, ithalat ise yüzde 7,8 dü-
şüşle 29 milyar 805 milyon
dolar oldu.

Dış ticaret açığı, temmuzda
geçen yılın aynı ayına göre
yüzde 41,8 azalarak 7 milyar
295 milyon dolara geriledi.

İhracatın ithalatı karşılama
oranı, Temmuz 2023'te yüzde
61,2 iken geçen ay yüzde
75,5'e yükseldi.

oCAk-TeMMuz 
DöneMinDe Dış 

TiCAreT Açığı yüzDe 
32,4 AzAlDı

Ocak-temmuz döneminde
ise ihracat, geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 4,1 ar-
tışla 148 milyar 738 milyon
dolar, ithalat ise yüzde 8,3
azalarak 198 milyar 676 mil-
yon dolar olarak gerçekleşti.

Ocak-temmuz döneminde
dış ticaret açığı yüzde 32,4
azalışla 73 milyar 857 milyon
dolardan 49 milyar 938 milyon
dolara geriledi.

İhracatın ithalatı karşılama
oranı Ocak-Temmuz 2023 dö-
neminde yüzde 65,9 iken bu
yılın aynı döneminde yüzde
74,9'a yükseldi.

Enerji ürünleri ve parasal
olmayan altın hariç ihracat,

temmuzda yüzde 13 artarak
18 milyar 157 milyon dolardan
20 milyar 524 milyon dolara
çıktı. Temmuzda enerji ürünleri
ve parasal olmayan altın hariç
ithalat yüzde 4,2 azalışla 24
milyar 536 milyon dolardan 23
milyar 506 milyon dolara
düştü.

Enerji ürünleri ve parasal
olmayan altın hariç dış ticaret
açığı temmuzda 2 milyar 982

milyon dolar olarak gerçek-
leşti.

Dış ticaret hacmi yüzde 3,1
artışla 44 milyar 30 milyon
dolar oldu. 

Söz konusu ayda enerji ve
altın hariç ihracatın ithalatı
karşılama oranı yüzde 87,3
olarak belirlendi.

en Büyük pAy iMAlAT 
sAnAyisinin

Ekonomik faaliyetler ince-
lendiğinde, ihracatta tem-
muzda imalat sanayisinin payı
yüzde 94,5, tarım, ormancılık
ve balıkçılık sektörünün payı
yüzde 2,8, madencilik ve taş

ocakçılığı sektörünün payı
yüzde 2,1 oldu.

Ocak-temmuz döneminde
ekonomik faaliyetlere göre ih-
racatta imalat sanayisinin payı
yüzde 94,3, tarım, ormancılık
ve balıkçılık sektörünün payı
yüzde 3,6, madencilik ve taş
ocakçılığı sektörünün payı
yüzde 1,7 olarak belirlendi.

Geniş ekonomik gruplar sı-
nıflamasına göre, ithalatta

temmuzda ara mallarının payı
yüzde 68,6, sermaye malları-
nın payı yüzde 15,9 ve tüketim
mallarının payı yüzde 15,3 ola-
rak hesaplandı.

İthalatta, bu yılın ocak-
temmuz döneminde ara mal-
larının payı yüzde 69,7,
sermaye mallarının payı yüzde
14,8 ve tüketim mallarının payı
yüzde 15,3 oldu.

AlMAnyA ihrACATTA,
çin iThAlATTA ilk sırADA

Temmuzda ülkeler özelinde
ihracatta ilk sırayı 1 milyar 752
milyon dolarla Almanya aldı.
Bu ülkeyi 1 milyar 604 milyon

dolarla Birleşik Krallık, 1 milyar
441 milyon dolarla ABD, 1 mil-
yar 59 milyon dolarla Irak, 1
milyar 29 milyon dolarla İtalya
takip etti. İlk 5 ülkeye yapılan
ihracat, toplam ihracatın
yüzde 30,6'sını oluşturdu.

Ocak-temmuz döneminde
de ihracatta ilk sırayı 11 milyar
952 milyon dolarla Almanya
aldı. 

Bu ülkeyi sırasıyla 9 milyar

223 milyon dolarla ABD, 8 mil-
yar 561 milyon dolarla Birleşik
Krallık, 7 milyar 480 milyon
dolarla İtalya ve 7 milyar 284
milyon dolarla Irak izledi. 

İlk 5 ülkeye yapılan ihracat,
toplam ihracatın yüzde
29,9'una tekabül etti.

Temmuzda ithalatta ilk sı-
rayı Çin aldı. 

Çin'den yapılan ithalat tu-
tarı 4 milyar 155 milyon dolar
olarak hesaplanırken, bu ül-
keyi sırasıyla 3 milyar 773 mil-
yon dolarla Rusya
Federasyonu, 2 milyar 535
milyon dolarla Almanya, 1 mil-

yar 407 milyon dolarla İtalya, 1
milyar 400 milyon dolarla ABD
takip etti. İlk 5 ülkeden yapılan
ithalat, toplam ithalatın yüzde
44,5'ini oluşturdu.

Ocak-temmuz dönemin-
deki ithalatta ise ilk sırada 25
milyar 814 milyon dolarla
Rusya yer aldı. Bu ülkeyi 25
milyar 435 milyon dolarla Çin,
15 milyar 301 milyon dolarla
Almanya, 11 milyar 83 milyon
dolarla İtalya, 9 milyar 535
milyon dolarla ABD izledi. İlk 5
ülkeden yapılan ithalat, toplam
ithalatın yüzde 43,9 olarak he-
saplandı.

yüksek Teknolojili 
ürünlerin iMAlAT

sAnAyi ihrACATı 
içinDeki pAyı 

yüzDe 2,8
Mevsim ve takvim etkilerin-

den arındırılmış seriye göre,
temmuzda bir önceki aya kı-
yasla ihracat yüzde 3 artar-
ken, ithalat yüzde 3,9 azaldı.
Takvim etkilerinden arındırıl-
mış seriye göre ise temmuzda
geçen yılın aynı ayına göre ih-
racat yüzde 6,8 artarken, itha-
lat yüzde 12,7 azalış gösterdi.

Teknoloji yoğunluğuna
göre dış ticaret verileri, "ISIC
Rev.4" sınıflaması içinde yer
alan imalat sanayisi ürünlerini
kapsıyor.

Temmuzda bu sınıflamaya
göre imalat sanayisi ürünleri-
nin toplam ihracattaki payı
yüzde 94,5 oldu. Yüksek tek-
noloji ürünlerinin imalat sana-
yisi ürünleri ihracatı içindeki
payı yüzde 2,8 olarak kayıtlara
geçti.

Ocak-temmuz döneminde
ISIC Rev.4'e göre imalat sana-
yisi ürünlerinin toplam ihracat-
taki payı yüzde 94,3'ü, yüksek
teknoloji ürünlerinin imalat sa-
nayisi ürünleri ihracatı içindeki

payı yüzde 3,4'ü buldu.
Temmuzda imalat sanayisi

ürünlerinin toplam ithalattaki
payı yüzde 83 olarak belir-
lendi. Yüksek teknoloji ürünle-
rinin imalat sanayisi ürünleri
ithalatı içindeki payı yüzde
11,5 olarak kaydedildi.

Ocak-temmuz döneminde
imalat sanayisi ürünlerinin
toplam ithalattaki payı yüzde
81,1, yüksek teknoloji ürünle-
rinin imalat sanayisi ürünleri it-
halatı içindeki payı ise yüzde
11 olarak kayıtlara geçti.

özel TiCAreT sisTeMi 
verileri

Özel Ticaret Sistemi'ne
göre temmuzda ihracat,
geçen yılın aynı ayına kıyasla
yüzde 14 artarak 20 milyar
405 milyon dolara yükselirken,
ithalat yüzde 8,6 düşüşle 27
milyar 142 milyon dolara geri-
ledi.

Temmuzda dış ticaret açığı
yüzde 42,9 azalarak 11 milyar
789 milyon dolardan 6 milyar
737 milyon dolara geriledi. İh-
racatın ithalatı karşılama oranı
Temmuz 2023'te yüzde 60,3
iken bu yılın aynı ayında yüzde
75,2'ye yükseldi.

Özel Ticaret Sistemi'ne
göre ihracat ocak-temmuz dö-
neminde geçen yılın aynı dö-
nemine kıyasla yüzde 3,4
artarak 134 milyar 564 milyon
dolar, ithalat yüzde 9 azalarak
184 milyar 525 milyon dolar
olarak belirlendi.

Ocak-temmuz döneminde
dış ticaret açığı yüzde 31,2
azalarak 72 milyar 573 milyon
dolardan 49 milyar 961 milyon
dolara geriledi. 

İhracatın ithalatı karşılama
oranı Ocak-Temmuz 2023 dö-
neminde yüzde 64,2 iken bu
yılın aynı döneminde yüzde
72,9'a yükseldi. AA

TCMB'den "İklim Değişikliği ve Gıda Enflasyonu" analizi

TCMB Yapısal Ekono-
mik Araştırmalar Genel
Müdürlüğü'nden Aslıhan
Atabek Demirhan ve Simin
Bayraktar tarafından hazır-
lanan "İklim Değişikliği ve
Gıda Enflasyonu" başlıklı
analiz yayınlandı.

Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankasının
(TCMB) blog sayfası Mer-
kezin Güncesi'nde yer
alan "İklim Değişikliği ve
Gıda Enflasyonu" başlıklı
analizde, aşırı iklim olayla-
rının, kısa vadeli arz şokla-
rına sebebiyet vererek
başta gıda grubu olmak
üzere genel fiyat seviyesi
açısından risk oluşturdu-

ğunun bilindiği, bu ne-
denle iklim değişikliği ko-
nusunun, öncelikli
hedefinin fiyat istikrarı olan
merkez bankalarının araş-
tırma gündeminde yerini
aldığı bildirildi.

Söz konusu analizde,
ilgili göstergeleri kullana-
rak Türkiye'de iklim deği-
şikliği ile gıda enflasyonu
arasındaki ilişkinin ince-
lendiği belirtilerek, "Son
yıllarda artan sıcaklık, uza-
yan kuraklık dönemleri,
şiddetli fırtına ve seller gibi
aşırı hava olaylarının daha
sık ve yoğun seyretmesi,
tarımsal üretim, tedarik
zincirleri ve dolayısıyla

gıda fiyatları açısından
önemli bir risk unsuru ola-
rak öne çıkmakta. Yapılan
çalışmalar, iklim değişikli-
ğinin 2035'e kadar her yıl
küresel gıda maliyetlerini
ortalama yüzde 1,5 ila
yüzde 1,8 puan arasında
artıracağını öngörüyor."
ifadeleri kullanıldı.

İklim değişikliğine karşı
en hassas bölgeler ara-
sında yer alan Akdeniz ku-
şağında bulunan ve
dünyanın önde gelen
meyve ve sebze üreticile-
rinden biri olan Türkiye
için de iklim değişikliğinin,
gıda fiyatları üzerinden
önemli bir enflasyonist
baskı unsuru oluşturduğu
vurgulanan analizde, "Ya-
pılan analizler, taze meyve
ve sebze fiyatlarındaki
mevsimsel yapının değişti-
ğine işaret ederken, bu
gelişmede iklim değişikli-
ğinin önemli rol oynadığını
ima etmekte. Meteoroloji
verileri, 2020 sonrası dö-
nemde sonbahar ve kışla-
rın daha ılıman, ilkbahar
ve yazların ise çok daha

sıcak geçtiğini, yağış mik-
tarının ise genel olarak
azaldığını göstermekte."
değerlendirmesi
yapıldı."Artan sıcaklık ve
azalan yağışlarla birlikte
düşen arz ve yükselen
maliyetler, taze meyve ve
sebze fiyatlarına yansıyor"

Sıcaklık artışları ile aza-
lan yağış miktarlarının
gerek ürün verimi gerekse
üretim maliyeti kanalıyla
gıda fiyatları üzerinde yu-
karı yönlü baskı yarattığı
ifade edilen analizde, şun-
lar kaydedildi:

"Nitekim, Türkiye'nin
önde gelen meyve ve
sebze üreticisi 5 ilin (Mer-
sin, Adana, Antalya,
Hatay, Muğla) iklim özellik-
lerine baktığımızda, bu il-
lerde yaşanan ciddi
kuraklıkların sebze ve
meyve üretimini olumsuz
etkilediği görülmekte.
Daha sıcak ve az yağışlı
yaz ayları, sulama ihtiya-
cını ve dolayısıyla tarımsal
faaliyette kullanılan elek-
trik miktarını artırıyor.
Artan sıcaklık ve azalan

yağışlarla birlikte düşen
arz ve yükselen maliyetle-
rin ise taze meyve ve
sebze fiyatlarına yansıdığı
görülmekte."

TCMB uzmanlarının
analizinde, iklim değişikliği
sonucu mevsimlerde göz-
lenen kaymaların arz ve
maliyetleri etkilediğine,
bunun ise taze meyve ve
sebze aylık fiyat gelişme-
lerinin mevsimsel yapısına
yansıdığının anlaşıldığına
işaret edilerek, "2020 ön-
cesi dönemde taze meyve
ve sebze enflasyonu yaz
aylarında aylık enflasyona
ortalamada negatif katkı
verirken, bunun 2020 son-
rası dönemde tersine dön-
düğü görülmekte. 

Son dönemde gözle-
nen bu değişimde pan-
demi, tedarik zinciri
aksaklıkları ve jeopolitik
gelişmeler gibi faktörlerin
yanı sıra iklim değişikliği-
nin de önemli bir payı ol-
duğu düşünülmekte."
denildi. İklim değişikliğinin
geldiği son noktanın sür-
dürülebilirlik ve gıda gü-

venliğine ek olarak fiyat is-
tikrarı açısından da önemli
bir tehdit unsuru haline
geldiği belirtilen analizde,
şu değerlendirmelere yer
verildi:

"İklim değişikliği ve
gıda fiyatları ilişkisi özel-
likle Türkiye gibi geliş-
mekte olan ülkeler için
gerek hanehalkı refahı ge-
rekse genel enflasyon gö-
rünümü açısından kritik
öneme sahip.

Bu yazıda özetlendiği
üzere, iklim değişikliği
kaynaklı artan sıcaklık ve

aşırı hava olaylarının taze
meyve ve sebze üretimi,
maliyeti ve fiyatları ile iliş-
kili olduğu değerlendiril-
mekte. İklim değişikliği
sonucunda artan sıcaklık-
lar ve yaşanan kuraklıkla
meyve ve sebze üretim
miktarı düşerken, üretim
maliyetleri ve dolayısı ile fi-
yatlar üzerinde yukarı
yönlü baskı oluşmakta. Bu
gelişmeler, gıda fiyatları ve
iklim değişikliğinin birlikte
ele alınmasının önemi ve
gerekliliğine vurgu yap-
makta." AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.
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San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
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Doğu Karadeniz'den 25 ülkeye su ürünü ihracatı
Doğu Karade-

niz'den ocak-tem-
muz döneminde
Rusya Federasyonu
başta olmak üzere 25
ülkeye su ürünü ihra-
catı yapıldı.

Doğu Karadeniz
ihracatçılar Birliği Yö-
netim Kurulu Başkanı
Saffet Kalyoncu, AA
muhabirine, bölge-
den 7 ayda 19 bin
339 tonluk su ürünü

ihraç edildiğini söy-
ledi. Söz konusu dış
satımdan 105 milyon
219 bin 863 dolar ka-
zanç sağlandığını be-
lirten Kalyoncu,
"Bölgeden geçen
yılın aynı döneminde
de 16 bin 650 tonluk
su ürünü ihracatı kar-
şılığında 103 milyon
140 bin 678 dolar
gelir sağlanmıştı.
Doğu Karadeniz'den

böylece yapılan su
ürünleri ihracatı
geçen yılın aynı dö-
nemine oranla mik-
tarda yüzde 16,
değerde de yüzde 2
artmış oldu." bilgile-
rini verdi.

Kalyoncu,
"Rusya Federasyonu
66 milyon 503 bin 75
dolarla ilk sırada yer
aldı. Rusya Federas-
yonu'nu 11 milyon

465 bin 508 dolarla
Beyaz Rusya ve 10
milyon 27 bin 709
dolarla Vietnam takip
etti. Bölgeden ayrıca
geçen yılın aynı dö-
neminden farklı Uk-
rayna, Danimarka,
Mısır, Kenya, Filipin-
ler, İspanya ve
KKTC'ye de bu
dönem su ürünleri
satıldı." değerlendir-
mesinde bulundu.

Su ürünlerinin böl-
genin önemli ihraç
kalemlerinden oldu-
ğuna işaret eden Kal-
yoncu, söz konusu

ürün ihracatında yılı
çok daha güzel ra-
kamlarla tamamla-
mayı beklediklerini
ifade etti. AA



29 Ağustos 2024 Perşembe GÜNCEL 9

Duygusal güvenliğinize odaklanmak isteyebilirsi-
niz. Ailevi konular ön planda olabilir. İhtiyaçlarınızı
gözden geçirip, kişisel alanınıza daha fazla önem
vermelisiniz.

Yakınlarınızla açık ve dürüst bir şekilde konuşmak, ilişki-
lerinizin güçlenmesine yardımcı olabilir. Bazı duygusal
beklentilerinizin karşılıksız çıkması, ilişkilerinizde yeni
kararlar almaya itebilir.

Finansal konularda bir değerlendirme yapma zamanı olabi-
lir. Harcamalarınızı gözden geçirebilir ve bütçenizi düzenle-
mek için planlar yapabilirsiniz. Kendi değerlerinize biraz
daha fazla odaklanmanızda fayda var.

Kendinizi duygusal olarak daha hassas hissedebilirsi-
niz. Yalnız kalmak ve düşünmek isteyebilir, kişisel ba-
kımınıza önem vermek iyi olabilir. Gerçek mutluluğu
uzakta aramamanız gerektiğini anlıyorsunuz.

Daha içsel ve gizli konulara odaklanabilirsiniz. Geçmişle
yüzleşme veya bilinçaltı duygularınızı keşfetmeniz gere-
kebilir. Kendinizi rahatlatacak ve denge sağlayacak akti-
viteler yapmaya çalışın.

Sosyal çevrenizle olan ilişkilerinizde duygusal bağlar
kurma isteği duyabilirsiniz. Grup etkinliklerine katıl-
mak veya arkadaşlarınızla vakit geçirmek keyif vere-
bilir. İşbirliği ve destek arayışında olabilirsiniz.

Duygularınızla hareket etmemeye çalışın. İş ye-
rindeki ilişkilerinizde daha empatik, duyarlı ve
objektif bir yaklaşım benimsemek, olumlu so-
nuçlar doğurabilir.

Hassasiyetlerinize önem verilmediğini düşünebilir-
siniz. Bir özeleştiri yapmanız gerekebilir; bir şeyleri
sorgulamadan önce kendinizden yola çıkarak
çözüm bulmanız daha sağlıklı olabilir.

Ortaklıklar ve paylaşımlar konusu kafanızı kurcalayabilir.
Sağlıklı bir karar almadan önce sağlıklı bir kafa yapınızın
olduğuna emin olmalısınız. Özel hayatın karmaşası, ai-
lenizin sağlık sorunları öncelikli hale gelebilir.

Hayatınızdaki insanla ilgili görüşlerinizden emin ola-
mayabilirsiniz. Yaşantınıza dahil olan konuların işe
yararlığı, mutlu edip etmediği konusunu masaya ya-
tırabilirsiniz. 

Yaratıcılığınızı ve kişisel projelerinizi destekleyen
bir gün olabilir. Sorumluluklarınıza odaklanmalı-
sınız. Biraz farklı konular üzerinde durmak, günü
daha iyi geçirmenizi sağlayabilir.

Yaşamınızda yeni bir perde aralamak isterken kırıl-
maktan korkmanız normaldir. Ama bunu sürekli
korku ve endişe içinde olarak aşamazsınız; kendi-
nize şans tanıyın.

Cansu MERİÇ

Harput Kalesi'nde 1000 yıllık "sanayi 
sitesi" gün yüzüne çıkarıldı

elazığ'da birçok medeniyetin izlerini barındı-
ran tarihi Harput Kalesi'nde, Orta Çağ ve Yakın
Çağ'da aktif kullanılan 1000 yıllık, zamanın "sanayi
sitesi" gün yüzüne çıkarıldı.

Milattan önce 3 binin ortalarında yerleşimin baş-
ladığı ve Urartu Krallığı tarafından surlarla çevrilen
Harput Kalesi'nin batı surlarında iki burç arasında
kalan bölgenin, 3 yıl süren kazı çalışmaları sonucu
elde edilen buluntulardan, 1000 yıllık "sanayi sitesi"
olduğu tespit edildi.

Alanın yüzde 50'lik kısmında tamamlanan kazı
çalışmalarında, demir atölyeleri, maden eritme
ocakları, cüruf, ok ve mızrak ucu, çivi, nal, mutfak
eşyası gibi metal malzemeler bulundu.

Kültür ve Turizm Bakanlığı, Elazığ Valiliği ile Fırat
Üniversitesinin desteğiyle yürütülen kazı çalışmala-
rıyla, demir eser üretim bölgesinin bir bölümünün
restorasyonu tamamlanarak burası turizme hazır
hale getirildi.

Harput Kalesi Kazı Başkanı Prof. Dr. İsmail
Aytaç, AA muhabirine, alanda kazıların ilk olarak
2014'te yapıldığını, daha sonra verilen uzun aranın
ardından 2021'de tekrar başladığını söyledi.

Kazılar sonucu buranın demir atölyeleri, maden
eritme ocakları ve depo alanlarından oluşan kom-
pleks bir alan olduğunu tespit ettiklerini anlatan
Aytaç, "Harput Kalesi'nin batı surlarının iki burç ara-
sındaki bölümünün en az 1000 yıllık zamanın sanayi
sitesi bölgesi olduğunu anladık." dedi.

Toplam 3 yıldır yapılan kazılarda demir atölyeleri,
çok sayıda metal üretim tandırı ve kalıplar buldukla-
rını, kasa kasa demir cürufları ile metal külçeler çık-
tığını, mızrak ve ok ucu örnekleri elde ettiklerini
bildiren Aytaç, stratejik olarak kalede özellikle silah
üretiminin bu bölgede yapıldığını belirtti.

Aytaç, "Barış zamanında da çeşitli mutfak, mo-
bilya aksamından, nal, çivi gibi aklımıza gelebilecek
her türlü süs eşyası da dahil olmak üzere bu atölye-
lerde üretim yapıldığını düşünüyoruz. Kalelerde bu
tür stratejik ürünler özellikle savaş zamanında çok
önem taşıyordu ve bu tür üretimlerin yapıldığı bir
alanı ortaya çıkardık." diye konuştu.

Tarihi açıdan çok değerli bir alanı turizme kazan-
dırdıklarını aktaran Aytaç, "Şu anda Türkiye'de 1000
yıllık geçmişe sahip endüstri mirası alanı olarak zi-
yarete açık olan bir yer yok, dolayısıyla Harput Kale-
si'nde endüstri mirası açısından önemli bir turizm
alanı elde edildi." dedi.

Aytaç, elde edilen bulguların, sanayi sitesinin Bi-
zans, Artuklu, Selçuklu, Dulkadiroğulları, Akkoyun-
lular ve Osmanlı dönemlerinde aktif kullanıldığını
gösterdiğini kaydetti.

Kazılarda bulunan savaş malzemelerinin alanda
bir cephaneliğin olduğuna işaret ettiğini vurgulayan
Aytaç, "Cephaneliğin
de buraya yakın bir
alanda olduğunu tah-
min ediyoruz. Şimdilik
cephaneliği tespit
edemedik fakat bu-
lunduğumuz alanın
kazılmayan bir yerin-
den çıkacağını tahmin
ediyoruz." ifadelerini
kullandı. aa

demİrcİ Belediye
Başkanı Erkan Kara,
Şehit Ormancı Şahin Dö-
nertaş’ın ailesini Durha-
san Mahallesinde ziyaret
etti. İzmir'in Bergama il-
çesinde çıkan orman
yangınına müdahaleye gi-
derken geçirdiği trafik ka-
zası sonucu şehit olan
Bergama Orman İşletme
Müdürü Şahin Dönertaş
19 Temmuz 2024 tari-
hinde Durhasan Mahalle-
sinde dualarla toprağa
verilmişti.

Başkan Erkan Kara,

AK Parti İlçe Başkanı Nu-
rullah Akgün ve AK Parti
İlçe Yönetim Kurulu Üye-
leri ile birlikte ziyaret etti-
ler. Başkan Erkan Kara
ziyarette Şehit Ormancı
Şahin Dönertaş’ın babası
Ali Dönertaş’a tekrar baş-
sağlığı temennisinde bu-
lunarak, taleplerini
dinledi. Şehit Ormancı
Şahin Dönertaş’ın babası
Ali Dönertaş, Başkan
Erkan Kara ve beraberin-
deki heyete ziyaretlerin-
den dolayı teşekkür etti.

Demirci Belediye Baş-

kanı Erkan Kara, “Durha-
san Mahallemizden, İzmir
Bergama Orman İşletme
Müdürü Şahin Dönertaş
kardeşimizin yangına mü-

dahaleye giderken kaza
yapması sonucu görev
şehidi oldu. Dualarla ken-
disini toprağa verdik.
Tüm şehitlerimizin ailele-

rini olduğu gibi Şahin Dö-
nertaş Kardeşimizin aile-
sinin her zaman
yanlarında olacağız’ dedi.
Haber merkezi 

Başkan Kara’dan şehit
ailesine ziyaret
Başkan Kara’dan şehit
ailesine ziyaret

İstanbul’da Mimar
Sinan’ın son eseri olan Va-
lide-i Atik Camii’nin halıları
Manisa’nın Demirci ilçe-
sinde mimariye uygun ola-
rak dokunarak döşemesi
yapıldı.

Cami ve otel halıcılığı-
nın önemli merkezlerinden
olan Demirci’de tarihi ca-

milerin halıları mimariye
uygun desenlerle hazırla-
nıyor.

Demircili Halı firma-
sınca İstanbul’da bulunan
tarihi Valide-i Atik Ca-
mii’nin halıları Vakıflar
Genel Müdürlüğü koordi-
nasyonunda İznik çinilerin-
deki rûmî desenlerinden
esinlenerek dokunması
yapıldı.

Kalida Halı firması yö-
netici Mustafa Özkul yap-
tığı açıklamada “Firmamız
desinatörlerince İstan-
bul’daki tarihi Valide-i
Atik Camii’nin halısı özel
çalışma ile 3 ay gibi bir
sürede hazırlandı. 900
metrekare büyüklüğünde
yüzde 100 yün olarak do-
kunan halı uzun yıllar bo-
yunca koku yapmayan ve

yanmaz özelliğe sahip”
dedi. Belediye Başkanı
Erkan Kara “Demirci’miz
el halıcılığı ve cami halıcı-
lığında önemli çalışmalara
imza atıyor. Demircili fir-
malarımızın ülkemiz başta
olmak üzer, Dünya’daki
tarihi cami ve müzelere

halı dokuması bizleri gu-
rurlandırdığı gibi ekono-
mimize de büyük katkı
sunuyorlar. Bu anlamda
belediyemiz olarak ta fir-
malarımızı tanıtmak ve
başarılarına bir yenilerini
eklemesi için destek veri-
yoruz” dedi.

Mimar Sinan’ın son eseri olan tarihi 
caminin halısı Demirci’de dokundu

Gölmarmara Bele-
diyesi, Atatürk Mahalle-
si'nde atıl durumda
bulunan çamlık alanı mo-
dern bir parka dönüş-
türme çalışmalarında

önemli bir aşamaya geldi.
İlçenin yeni sosyal alanı
olacak Zübeyde Hanım
Parkı'ndaki çalışmalar tüm
hızıyla devam ediyor.

İlçeye kazandırılan bu

değerli yeşil alan, çevre
düzenleme ve iyileştirme
çalışmalarının ardından
önemli bir dönüşüm ge-
çirdi. Parkın inşaat süreci,
öncelikle çamlık alanın te-
mizlenmesi ve düzenlen-
mesiyle başladı. Ekipler,
bu süreçte zemin hazırlığı
ve altyapı çalışmalarını ti-
tizlikle yürüttü.

Zübeyde Hanım Par-
kı'nın en önemli aşamala-
rından biri olan çay
bahçesi inşaatı tamam-
landı. Çay bahçesi, par-
kın sosyal alanlarından
biri olarak tasarlandı ve
ziyaretçilere dinlenme ve
sosyal etkinlikler için ke-
yifli bir mekan sunacak

Parkın çevre düzen-

leme çalışmaları kapsa-
mında, yeşil alanların ba-
kımı, yürüyüş yollarının
yapılması ve peyzaj dü-
zenlemeleri gibi işlemler
sürdürülüyor

Zübeyde Hanım Par-

kı'nın tamamlanmasının
ardından, hem yerel hal-
kın hem de ziyaretçilerin
bu yeni sosyal alanı aktif
bir şekilde kullanması
bekleniyor.

Haber merkezi 

Zübeyde Hanım parkı projesinde son aşamalar



10 29 Ağustos 2024 PerşembeGÜNCEL

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Tescil ve De-
netleme Şube
Müdürlüğü ve
ilçe emniyet
müdürlüğü
trafik ekipleri
tarafından il
genelinde
21-26 Ağus-
tos tarihleri
arasında ger-
çekleştirilen
yüksek ses ve
abartı egzoz dene-
timinde 165 araç tra-
fikten men edilirken, kusurlu
görülen 356 araç ve sürücü-

süne 1 milyon 260 bin 703 TL
idari para cezası uygulandığı
bildirildi. 

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Tescil ve Denetleme
Şube Müdürlüğü, ilçe emniyet
müdürlüklerinin işbirliğinde il
genelinde 21-26 Ağustos tarih-
leri arasında 'Abartı Egzoz',
'Yüksek Ses', 'Müzik', 'Drift' ve
'Modifiyeli Araçlara' yönelik 27
ekip ve 53 personel ile denetim
gerçekleştirdi. Yapılan denetim
sonucunda kontrol edilen 2 bin
149 araç ve sürücüsünden ku-
surlu görülen 356 araç ve sürü-
cüsüne toplam 1 milyon 260
bin 703 TL idari para cezası uy-
gulandığı ve 165 aracın da tra-
fikten men edildiği bildirildi. 

İŞÇİ SErVİSlErİ DE
DENETlENDİ 

Öte yandan Ma-
nisa İl Emniyet

Müdürlüğü
Trafik Denet-

leme Şube
Müdür-
lüğü ve
ilçe trafik
birimleri
ile Bölge
Trafik

Şube Mü-
dürlüğü ve

İstasyon Amir-
liği ekipleri tarafın-

dan eş zamanlı olarak
27 Ağustos tarihinde; 32 ekip

62 personel ile işçi servislerine
yönelik denetim gerçekleştiril-
diği açıklandı. 491 araç ve sü-
rücüsünün kontrol edildiği
denetimde kusurlu görülen 47

araç ve sürücüsüne toplam
201 bin 915 TL idari para ce-
zası uygulandığı ve 6 işçi ser-
visinin de trafikten men
edildiği bildirildi.  İHA

Yüksek ses ve abartı egzoza ceza yağdı 

TurguTlu Belediyesi,
şeffaflık anlayışını bir adım
daha ileri taşıyarak zabıta
ekiplerine görüntü ve ses
kaydı yapabilen yaka kamera-
ları temin etti. Bu yeni uygu-
lama ile birlikte tüm denetim
süreçleri kayıt altına alınacak.   

Halkın güvenliği ve ilçenin
düzenini korumaya yönelik
hizmetlere ağırlık veren Tur-
gutlu Belediyesi, yeni bir uy-

gulamaya imza attı. Zabıta
Müdürlüğü ekipleri, denetim
ve uygulamalarda görüntü ile
birlikte ses kaydı yapan yaka
kameraları kullanmaya baş-
ladı. Yaka kameralarının kulla-
nımı, zabıtaların çalışmalarını
ve vatandaşlarla olan etkile-
şimlerini ayrıntılı şekilde bel-
geleyecek. Bu sayede
yaşanan sorunlar, iddialar ve
şikayetler daha net bir şekilde

kayıt altına alınacak ve dene-
tim süreçlerinin şeffaflığı artırı-
lacak. 

“BElEDİYECİlİKTE 
ŞEFFAFlIK İlKESİNİ 

HEr ZAMAN ÖN
PlANDA TuTuYOruZ” 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, “Belediyecilikte
şeffaflık ilkesini her zaman ön
planda tutuyoruz. Meclis top-
lantılarımızı, ihalelerimizi canlı

yayın aracılığıyla vatandaşları-
mızla paylaşmamız ve beledi-
yemizin ekonomik bilgilerini
duyurmamız gibi adımların ar-
dından şimdi de zabıtalarımıza
yaka kameraları sağlıyoruz. Bu
uygulama hem zabıta memur-
larımızın hem de vatandaşları-
mızın haklarını koruyarak daha
güvenilir ve şeffaf bir hizmet
sunmamıza yardımcı olacak”
dedi.  İHA

Turgutlu zabıtasında ‘Yaka kamerası’ dönemi başladı   
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“Aşı ile hastalıkları aşıyoruz”

aile Hekimi Uzmanların-
dan Uzman Doktor Aytül
Turan, dünyada; toplumlar
arasında ortaya çıkan bebeklik
ve çocukluk çağı aşılarını red-
detme ve bu konuda gösteri-
len tereddütlerin; dini, politik
veya coğrafi gerekçelerden
bağımsız olarak, giderek arttı-
ğına dikkat çekti.   

Aile Hekimi Uzmanı
Uzman Doktor Aytül Turan,
aşının kişileri hastalıklardan ve
hastalıkların olumsuz sonuçla-
rından koruyabilmek amacıyla
sağlam ve risk altındaki kişi-
lere çeşitli yollar ile uygulanan
virüs, bakteri vb. mikropların

hastalık yapma özelliklerinin
ortadan kaldırılmasıyla gelişti-
rilmiş biyolojik madde oldu-
ğunu ifade etti. 

“aşı takvimini 
tamamlayan çOcuk 

daHa sağlıklı” 
Aşı uygulamalarının, yıllar

geçtikçe birçok hastalığın or-
tadan kalkması ve geçmişte
yaşanan salgınların tekrarla-
mamasında büyük rol oynadı-
ğını ifade eden Uzman Doktor
Aytül Turan, Ülkemizde uygu-
lanan bebeklik ve çocukluk
dönemi aşı takvimi, Bağışık-
lama Bilimsel Danışma Kuru-
lunun tavsiyeleri

doğrultusunda ve dünyadaki
bilimsel gelişmeler takip edile-
rek oluşturulur. 

Aşı takvimini tamamlayan
bir çocuk; difteri (kuşpalazı),
Aşı ile Hastalıkları Aşıyoruz
boğmaca, tetanos, çocuk
felci, kızamık, kızamıkçık, ka-
bakulak, suçiçeği ve aşı ile
önlenebilen hastalıklarla olu-
şan karaciğer iltihabı, karaci-
ğer yetmezliği, siroz ve
karaciğer kanserinden, yaygın
verem hastalığından, menen-
jitten, zatürreden, orta kulak il-
tihabından ve tüm bu
hastalıklar sonucu oluşabile-
cek sakatlık ve ölümlerden ko-
runur.

Ülkemizde her yıl yaklaşık
bir milyon bebeğe aşı uygula-
nır.

Uygulanan aşılar, Dünya
Sağlık Teşkilatı tarafından
onaylanan “İyi Üretim Prose-
dürleri” kurallarına uygun üre-
tilir ve uluslararası referans
laboratuvarlarında test edilir.
Ayrıca, aşılar teslim alınıp kul-
lanıma sunulmadan önce Ulu-
sal Referans
Laboratuvarlarında da test
edilerek uygunluğundan emin
olunur.

Aşılar üretim aşamasından
başlayıp uygulanacak kişiye
ulaşana kadar tüm sağlık ku-

ruluşlarında soğuk zincir ku-
ralları ve elektronik takip sis-
temi içerisinde uygun ısı
aralığında korunur. 

Aşı buzdolapları ve soğuk
hava depolarının ısıları elektro-
nik ortamda anlık olarak takip
edilir ve soğuk zincir dışına
çıkması engellenir.” dedi.  

“aşılar birey ve 
tOplum sağlığının

önemli bir yapı taşı” 
Dünyada; toplumlar ara-

sında ortaya çıkan bebeklik ve
çocukluk çağı aşılarını red-
detme ve bu konuda gösteri-
len tereddütlerin; dini, politik
veya coğrafi gerekçelerden
bağımsız olarak, giderek arttı-
ğına dikkat çeken Doktor
Turan, Halk Sağlığı Bülte-
ni'nde kaleme aldığı yazıda,
“Dünya Sağlık Teşkilatı tarafın-
dan açıklanan rapora göre,
dünya genelinde sağlığı etkile-
yen 10 tehdit içinde aşı tered-
dütü de yer almaktadır. 

Son yıllarda kızamık vaka-
larında yaklaşık %30'luk bir
artış saptanmıştır ve bu artışta
aşı kararsızlığının etkisi yadsı-
namaz büyüklüktedir. 

Aşı uygulanmamış veya
eksik aşılı kişiler nedeniyle;
göçler, savaşlar vb. durumlar
sonucu aşı ile önlenebilen bu-
laşıcı hastalıkların görülme

riski de artar. 
Bu kapsamda tüm dün-

yada çeşitli adımlar atılmakta
ve önlemler alınmaktadır. 

Aşı uygulanması anne ve
babaların çocuklarının sağlığı
için bir sorumluluğu ve çocuk-
ların ise hakkıdır. 

Yüksek aşı uygulama oran-
larına ulaşmak başta birinci
basamak sağlık hizmetleri ve
güçlü sağlık politikalarını ge-
rektirir.

Rutin aşı uygulama hizmet-
leri yaşamın başlangıcında

sağlık hizmetlerine erişim için
en erken temas noktasıdır ve
her çocuğa hayatının en erken
döneminden yaşlanıncaya
kadar sağlıklı bir yaşam şansı
sunar. 

Aşıları bütüncül bir yakla-
şımla ele alacak olursak; birey
ve toplum sağlığının önemli bir
yapı taşıdır. Sağlıklı çocuklar,
sağlıklı bir toplum, sağlıklı bir
ekonomi, eşitsizliğin ve yok-
sulluğun olmadığı bir dünya
için en basit ve kesin çözüm-
dür.” diye konuştu. iHa 

“Kalçada başlayan ağrıyı hafife almayın”
OrtOpedi ve Travmatoloji

Bölümü’nden Prof. Dr. Fatih
Karaaslan, kalça avasküler
nekrozu hakkında verdiği bilgi-
lerde, halk arasında pek bilin-
meyen ve sinsice ilerleyen
kalça avasküler nekrozunun
(AVN), ciddi sağlık sorunlarına
yol açabildiğini söyledi. Kara-
aslan, “Bu sorun, kalça ekle-
minde kan akışının azalması
veya tamamen durması sonucu
kemik dokusunun ölmesiyle or-
taya çıkıyor. Tedavide geç ka-
lındığında eklem yüzeyinde
çökme, ciddi ağrılar ve son
aşamada kalça ekleminin ta-
mamen işlevsiz hale gelmesi
gibi geri dönülmez hasarlara
neden olabiliyor” dedi.   

"ağrı giderek
şiddetlenebilir" 

Kalçada ağrıların şiddet-
lenmesi ile zamanla hareket ka-
biliyetinin şiddetlenebileceğini
söyleyen Karaaslan, “Avasküler
nekroz, genellikle travma ya da
kortizon gibi ilaçların uzun sü-
reli kullanımıyla tetiklenmekte-
dir. Kalça eklemi,
vücudumuzdaki en büyük yük
taşıyıcı eklemlerden biridir ve
kan akışının durması, bu böl-
gede ciddi problemlere yol aç-
maktadır. Özellikle uyluk başı
kemiği olarak bilinen femur
başı en çok etkilenen bölgedir.
Kan akışının durması sonucu
bu bölgedeki kemik dokusu
beslenemez ve yavaş yavaş

ölür. Bu süreç çoğu zaman
sinsi bir şekilde ilerler. Hastalar
başlangıçta hafif bir rahatsızlık
veya ağrı hisseder. Zamanla bu
ağrılar şiddetlenir ve hareket
kabiliyeti kısıtlanır” dedi. 

"belirtiler Hafife 
alınmamalı" 

Prof. Dr. Fatih Karaaslan,
ağrılarla başlayan belirtilerin
hafife alınmaması gerektiğini
söyleyerek, “Kalça avasküler
nekroz açısından en büyük teh-
like çoğu hastanın başlangıçta
belirtileri hafife almasıdır. Ağrı,
eklemin üzerine yük bindikçe
artar, ancak birçok kişi bu du-
rumu yorgunluk veya başka ne-
denlerle ilişkilendirip doktora
gitmeyi erteler. Oysaki erken
tanı konulduğunda bu hastalı-
ğın tedavisi çok daha kolay ve
etkili olabilmektedir. Erken ev-
relerde tespit edilen bu hasta-
lık, ameliyatsız tedavi
yöntemleriyle yönetilebilirken,
ilerlemiş vakalarda cerrahi mü-
dahale kaçınılmaz hale gelmek-
tedir” ifadelerini kullandı. 

Hastalığın tedavisinin ame-
liyatlı ve ameliyatsız olabilece-
ğini söyleyen Karaaslan, “Kalça
avasküler nekroz tedavisinde
iki temel yaklaşım vardır: ameli-
yatsız ve ameliyatlı tedavi yön-

temleri. Ameliyatsız medikal te-
davi yöntemleri konusunda bu
hastalığın tedavisinde son yıl-
larda medikal alanda önemli
gelişmeler kaydedilmiştir. Özel-
likle kök hücre tedavisi, hastalı-
ğın erken evrelerinde umut
verici sonuçlar sunmaktadır.
Kök hücreler, hasarlı kemik do-
kusunu onarmaya ve kan akı-
şını yeniden sağlamaya
yardımcı olabilmektedir. Ayrıca,
biyolojik ajanlar ve kemik güç-
lendirici ilaçlarla yapılan tedavi
protokolleri, hastalığın ilerleme-
sini durdurmaya yönelik etkili

stratejiler arasında yer almakta-
dır. Cerrahi tedavi yöntemleri
ise; Core dekompresyonu yani,
femur başına küçük delikler
açılarak basıncın azaltıldığı iş-
lemde ve kan akışı teşvik edil-
mektedir. Bu yöntem, hastalığın
erken evrelerinde oldukça etki-
lidir. Osteotomide ise kemikte
yapılan kesilerle eklemin pozis-
yonu değiştirilmekte ve sağlıklı
kemik dokusu üzerine daha
fazla yük bindirilmesi sağlanır. 

Kalça protezi ise hastalık
ilerleyip eklem tamamen işlevini
kaybettiğinde, tek çözüm ol-

maktadır. Bu işlemde hasarlı
eklem çıkarılmakta ve yerine
yapay bir eklem yerleştirilmek-
tedir. Bu sorun, farkındalığın az
olduğu ancak tedavi edilmedi-
ğinde yaşam kalitesini ciddi şe-
kilde düşüren bir rahatsızlıktır.
Erken tanı ve doğru tedavi yön-
temleri ile bu sinsi hastalığın
olumsuz etkileri en aza indirile-
bilir. Unutulmamalıdır ki, her-
hangi bir kalça ağrısı
durumunda zaman kaybetme-
den bir uzmana başvurmak,
hastalığın seyrini değiştirebil-
mektedir” dedi. iHa 

Obezite tedavisinde psikolojik destek önemli
İç Hastalıkları Uzmanı Dr.

Sena Arıcı, “Bilişsel davranışçı
terapi (KDT) gibi yöntemler, yi-
yecek ve beden algısını değiş-
tirmeye yönelik stratejiler sunar,
böylece kilo verme sürecini
destekler. Ayrıca obezite teda-
visi üzerine yürütülen araştır-
malar ve klinik denemeler, yeni
tedavi seçeneklerinin geliştiril-
mesine katkıda bulunmaktadır”
dedi. Türkiye’de obezite gö-
rülme oranı yüzde 17 ve ne

yazık ki bu oranda her yıl artış
görülüyor. Günümüzde obezi-
tenin dünya genelinde önemli
bir sağlık sorunu olarak kabul
edildiğine işaret eden ç Hasta-
lıkları Uzmanı Dr. Sena Arıcı bu
nedenle toplumun obezite ko-
nusunda daha fazla bilgi sahibi
olmasının faydalı olacağını söy-
ledi. 

Obezitenin, vücutta aşırı
miktarda yağ birikmesi sonucu
ortaya çıkan bir sağlık durumu

olduğunu belirten Dr. Arıcı “Ge-
nellikle Vücut Kitle İndeksi (VKİ)
kullanılarak değerlendirilir.
VKİ’nin 30 veya üzeri olması
obezite olarak kabul edilir.
Obezite, genetik, çevresel,
davranışsal ve metabolik fak-
törlerin bir kombinasyonundan
kaynaklanabilir. Bu faktörler
arasında genetik yatkınlık, sağ-
lıksız beslenme alışkanlıkları,
düşük fiziksel aktivite düzeyi,
hormonal dengesizlikler ve psi-
kolojik etkenler yer almaktadır”
ifadelerini kullandı. 

Dr. Arıcı, obezitenin; kalp
hastalıkları, Tip 2 diyabet, yük-
sek tansiyon, bazı kanser tür-
leri, uyku apnesi ve eklem
problemleri gibi birçok ciddi
sağlık sorununa olduğu gibi
yaşam kalitesini etkileyen psi-
kolojik sorunlara da neden ola-
bileceğini ifade etti. 

Obeziteyi önlemek ve yö-
netmek için sağlıklı beslenme
alışkanlıkları geliştirmek, dü-
zenli fiziksel aktivite yapmak ve
yeterli uyku almanın önemini
vurgulayan Dr. Arıcı, bireylerin
profesyonel sağlık danışmanla-

rından ve diyetisyenlerden des-
tek almasının, kişisel sağlık he-
deflerine ulaşmada yardımcı
olabileceğini belirtti.    

“Obezite tedavi
edilemez sanılıyOr, 

bu yanlış” 
Obeziteyle ilgili toplumda

yanlış fikirlerin hakim olduğuna
değinen Dr. Arıcı, şunları kay-
detti: 

“Toplumda bazı yanlış dü-
şünceler gerçekmiş gibi kabul
görüyor. Özellikle 3 temel fikir
var, bunların doğrusunun öğre-
nilmesi çok önemli. Öncelikle
obezite sadece kişisel bir so-
rundur zannediliyor. 

Oysa bu yanlış. Obezite,
genetik ve çevresel faktörler-
den etkilendiği için toplumsal
bir sağlık sorunu olarak görül-
melidir.

İkinci yaygın yanlış kanı;
sadece kalori kısıtlaması yeter-
lidir diye düşünülüyor. 

Oysa  obezitenin yönetimi,
sadece kalori alımını sınırla-
makla değil, dengeli ve besle-
yici bir diyet ile birlikte düzenli
egzersiz yapmayı da içerir.

Diğer bir yanlış kanı ise, obezi-
tenin tedavi edilemeyeceğinin
düşünülmesi. 

Tam tersi; obezite tedavi
edilebilir ve yönetilebilir bir du-
rumdur. 

Sağlıklı yaşam tarzı değişik-
likleri ve tıbbi tedavi yöntemleri
ile etkili bir şekilde yönetilebilir.” 

Toplumun obezite konu-
sunda bilinçlenmesi ve sağlıklı
yaşam tarzı seçimleri yapması
için çeşitli kampanya ve eğitim
programları düzenlendiğinden
bahseden Dr. Arıcı, güncel te-
davi yaklaşımları hakkında da
önemli bilgiler verdi. 

Obezitenin tedavisindeki
temel taşlardan birinin, bireyle-
rin sağlıklı bir diyet ve yaşam
tarzı benimsemesi olduğunun
altını çizen Dr. Arıcı “Kişiselleş-
tirilmiş beslenme planları ve
düzenli egzersiz programları,
kilo kaybı ve genel sağlık iyileş-
mesi sağlamak için kritik
öneme sahiptir. 

Beslenme uzmanları ve di-
yetisyenler tarafından sunulan
bireysel danışmanlık hizmetleri,
bu sürecin etkinliğini artırmak-

tadır” ifadesini kullandı. 
Son yıllarda obezite teda-

visinde kullanılan ilaçların daha
etkili ve güvenli hale geldiğini
belirten Dr. Arıcı, yeni nesil
anti-obezite ilaçları, iştahı
kontrol altına almaya ve meta-
bolizmayı iyileştirmeye yönelik
olduğunu anlattı. 

Şiddetli obezite vakala-
rında, cerrahi müdahalenin et-
kili bir seçenek olabileceğine
değinen Dr. Arıcı günümüzde
uygulanan bariyatrik cerrahi
yöntemleri arasında gastrik
bypass, sleeve gastrektomi ve
ayakta durma cerrahisi gibi
teknikler bulunduğunu ve bu
yöntemlerin, mide kapasitesini
kısıtlayarak veya emilimi azal-
tarak kilo kaybını destekledi-
ğini ifade etti. 

Dr. Arıcı, gelişmiş teknolo-
jilerin, bariyatrik cerrahilerde
minimal invaziv ve robotik
yöntemleri kullandığını ve
bunun da daha hızlı iyileşme
süreleri ve daha az komplikas-
yon riski sunarak hastaların
yaşam kalitesini artırdığını
sözlerine ekledi. iHa 
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MAnİSA Futbol Kulübü, Yö-
netim Kurulu Üyesi Ali Gerdan’ın
ev sahipliğinde gerçekleşen
kahvaltı organizasyonunda bir
araya geldi.

Manisa Futbol Kulübü Yöne-
tim Kurulu Üyesi Ali Gerdan, ta-
kımı ve teknik heyetimizi
kahvaltıda ağırladı. Gerdan
Gurme Bağ’da gerçekleşen
kahvaltı organizasyonunda bir
araya gelen siyah-beyazlılar, Ada-
naspor maçı öncesi keyifli bir gün
geçirdi. 

Teknik Direktör Çağdaş Çavuş
ve Kaptan Kaan Kanak, Yönetim
Kurulu Üyesi Ali Gerdan’a ev sa-
hipliğinden dolayı teşekkür etti.

Manisa FK moral depoladı

MAnİSA Futbol Kulübü’nün,
Trendyol 1. Lig’in 4. haftasında konuk
edeceği Adanaspor maçının biletleri
satışa sunuldu. 

Trendyol 1. Lig 4. hafta mücadele-
sinde Manisa Futbol Kulübü, 30
Ağustos Cuma akşamı saat 21.00’de
Manisa 19 Mayıs Stadyumu’nda Ada-
naspor’u konuk edecek. Karşılaşma-
nın biletleri www.passo.com.tr ve
Passo mobil uygulaması üzerinden
satışa çıktı.

Mücadeleyi tribünden takip etmek
isteyen taraftarlar, www.passo.com.tr
ve Passo mobil uygulaması ile biletle-
rini kolaylıkla temin edebilecek. 

KADIN VE 18 YAŞ ALTI 
TARAFTARLARA MÜJDE

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraftarlar,
Manisa FK’nın iç saha maçlarını ücret-
siz izleyebilecek. Maçları tribünden

takip etmek isteyen kadın ve 18 yaş
altı taraftarların Passolig kartı sahibi
olması ise zorunlu.

Passolig kartı olmayan kadın ve 18
yaş altı taraftarların Passolig kartı al-
ması, kart sahibi olan taraftarların ise
Passolig kartlarının vizelerini yenile-
mesi gerekiyor.

Kadın ve 18 yaş altı tüm taraftarlar,
ücretsiz biletlerini maç günü Manisa
19 Mayıs Stadyumu’nda bulunan
Passolig gişelerinden tanımlayabilirler.

Karşılaşmanın bilet fiyatları ise
şöyle; 

Kapalı Alt Tribün: 30 TL.
Misafir Tribünü: 39 TL.

Manisa FK’dan kadın ve 18 yaş altı Manisa FK’dan kadın ve 18 yaş altı 
taraftarlara güzel haber

MAnİSA Büyükşehir Belediyesi
ve Vestel işbirliğiyle bu yıl 3. kez dü-
zenlenecek olan Uluslararası Vestel
Manisa Yarı Maratonu’nun hazırlıkları
devam ediyor.   

Bu yıl 3.'sü düzenlenecek olan
Uluslararası Vestel Manisa Yarı Ma-
ratonu hazırlıklarında gelinen son
durum ve yapılacak çalışmalar hak-
kında Vestel Beyaz Eşya’nın ev sa-
hipliğinde toplantı düzenlendi.
Toplantıya Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreter Yardımcısı
Ulaş Aydın, Basın Yayın ve Halkla
İlişkiler Dairesi Başkanı Zeynep Çe-
tinkaya, Kültür ve Sosyal İşler Dairesi
Başkanı Meliha Çavuşoğlu Kılınçlar,
Ulaşım Dairesi Başkanı Hüseyin

Üstün, Sosyal Hizmetler Dairesi Baş-
kanı Volkan Sert, şube müdürleri ve
Vestel Beyaz Eşya yetkilileri katıldı. 

Toplantıda, uluslararası sporcula-
rın yanı sıra Türkiye’nin dört bir ya-
nından koşucuları Manisa’da
buluşturacak organizasyonun şehrin
tanıtımı için önemine vurgu yapıldı.
Bu yıl 19-20 Ekim tarihlerinde yapıla-
cak olan maratonun tüm detayları ti-
tizlikle değerlendirildi.

Toplantıda ayrıca taslak program
da masaya yatırıldı. Toplantı sonra-
sında Manisa Büyükşehir Belediyesi
heyeti, Vestel Beyaz Eşya fabrikasını
ziyaret etti. 

Uluslararası Vestel Manisa Yarı
Maratonu, 19-20 Ekim 2024 tari-

hinde koşulacak. Parkurlar; 21K Yarı
Maraton, 21K Takım Koşusu, 10K
Koşusu, 5K Şirketler Koşusu, 5K ve
Çocuk Koşusu’ndan oluşacak. Ma-
ratona kayıt olmak isteyen sporcular
https://www.vestelmanisayarimara-
tonu.com/ adlı internet sitesi üzerin-
den kayıt yaptırabilecek. 21K, 10K ve
5K parkurlarına bireysel olarak; 5K
Şirketler Parkuru'na aynı şirkette ça-
lışan en az 5 kişiden oluşan bir takım
ile katılım sağlanabilecek. 500 metre
mesafeden oluşan Çocuk Koşu-
su’na, 2-12 yaş aralığındaki çocuklar
katılım sağlayabilecek. 21K Takım
Koşusu’na da en az biri kadın olmak
üzere, 3 kişiden oluşan bir takım ile
katılım sağlanacak. İHA

Manisa maraton ile harekete geçecek

Süper Lig'den Manisa Süper
Amatör Lig'e kadar gerileyen Ma-
nisaspor'da sular durulmuyor. Yö-
netim Kurulu Üyesi Yasin Okay'ın
ardından yedek yönetim kurulu
üyesi Nadir Uzbasan da hem yö-
netimden hem de kongre üyeliğin-
den istifa ettiğini duyurdu.   

Manisaspor'da istifalar sürü-
yor. 25 Haziran tarihinde olağan-
üstü kongre ile yeni başkan ve
yönetim kurulunun seçildiği Mani-
saspor, ikinci istifa ile sarsıldı. 

Manisaspor'da yönetim kurulu
üyesi Yasin Okay'dan sonra yedek
yönetim kurulu üyesi Nadir Uzba-
san da hem yönetim kurulu üyeli-
ğinden hem de kongre üyeliğinden
istifa ettiğini açıkladı. 

Nadir Uzbasan yaptığı açıkla-
mada, "Çok sevdiğim değer verdi-

ğim Manisaspor'dan 26.08.2024
tarihi ile vermiş olduğum dilekçe
ile yedek yönetim kurulu üyeliğin-
den ve kongre üyeliğinden istifa
etmiş bulunmaktayım" dedi. 

İlk istifa eden isim olan Yasin
Okay ise 14 Ağustos'ta sosyal
medya hesabından şu paylaşımı
yaparak istifasını duyurmuştu:
"1984/85 sezonunda başlayan
Manisasporluluğum artık sona er-
miştir.. 

Az önce vermiş olduğum di-
lekçe ile yönetim kurulu üyeliğin-
den ve kongre üyeliğinden istifa
etmiş bulunmaktayım. Bundan
sonra ki hayatımın hiçbir nokta-
sında Manisaspor ile ilgili hiçbir
şey bululunmayacak.. İyi günde
kötü günde 40 yıl mücadelemi ver-
dim. Artık pes..."  İHA

Manisaspor'da
bir istifa daha
Manisaspor'da
bir istifa daha
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